
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sammanfattning och analys 

fortsätter 
Jag tänker nu analysera två skilda saker dels farkosten i Socorro och månlandaren enligt Blue Book nr. 14 och dels 

hybridisering som avser utomjordingar gråa, the Greys. Själva hybridiseringen på denna planet är en stor uppgift eftersom 

utomjordingarna de gråa har ett gigantiskt uppdrag att genomföra och till det var nödvändigt att ordna fram ett avtal mellan de 

gråa och USA, f.d. presidenten Eisenhower. Begreppet hybrid är varken man eller kvinna, alltså individen är en jungfru. The 

Greys ursprung är från solsystem Zeta Reticulans och deras fortplantingsätt skedde utan jordisk inblandning. Nämligen när de 

reinkarnerades skedde den i en konstgjord livmoder. 

Bilden är från en UFO-bok, som illustrera hur de gråa hybriderna föddes i en konstgjord livmoder. En utomjording håller en 

konstjord livmoder i vilket skapas en grå hybrid. Så att nån hybridisering i detta sammanhang inte kan komma fråga om.  

Dokument. I Dulce Papers finns beskrivning hur en havande mor föder en hybrid barn på denne planet. Modern är jordisk. 

  

I Blue Book beskrivs hybridprogramet under Projekt Sigma   
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Pius IV valdes till påve juldagen den 25 December 1559. Det tridentinska mötet avslutades av påven Pius IV, 

medicinmannen, den 12 december 1563 med en diagnos.. Diagnosen lyder sålunda: Patienten är obotligt sjuk, och ska ges 

dödshjälp i form av Aesculapiusmedicin i ändens tid. Och vem som ska utföra dödshjälpen, ja, det har kyrkan mörklagt.  OBS! 

Original målning av Pasquale Cati 1588  

 

Den här är en talande bild. Bilden är delad i två delar, dels en inre och dels en yttre bild av en och samma enhet. Bilden är ett 

foto från 60-talet av originalmålningen  I den inre bilden, kallad den innersta cirkeln, syns påven Pius IV och hans regering och 

runt om dem syns det valda eller inbjudna prästerskapet, alltså den kyrka som den Synliga världen känner till. Bakom väggen, i 

den yttre bilden, eller i den fördolda, mörka världen, kan jorden beskåda kyrkans riktiga ansikte. I mitten syns Jungfrun 

sittande på sin tron, omkring henne i tur och ordning är placerade tolv jungfrur/hybrider. Under hennes fot ligger en död 

manlig person, som Jungfrun dödar med sin dubbelkorsstav, som person, som Jungfrun dödar med sin dubbelkorsstav, som 

person, som Jungfrun dödar med sin dubbelkorsstav, som hon håller i sin högerhand Den är den världslige och davidiske 

Messias, Lejonet, som är Jungfruns fiende nr. 1. 

 

  

  

 .  

  

  

 

  

 

. 

 

Målningen är restaurerad under påven Johannes Paulus II. Målningens budskap: Frälsaren med nya, hybrida apostlar. 



 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

På den restaurerade målningen Ormgudinnan, Jungfrun 

som påve, kyrkans överhuvud  håller 
Dubbelkorsstaven i sin högerhand som är placerad  

bakom Jungfruns ben. Den döda manliga personen ligger 

framför hennes Fötter utan motivering  

Här har man ändrade budskapets innehåll. Det är 

uppenbarligen en förfalskning. 

Originalmålning. Ormgudinnan, Jungfrun 

som påve, kyrkans överhuvud sticker ner 

sin största motståndare Lejonet med ett 

dubbelkorsstaven. Bokstav M står för 

hybrid/jungfru. I detta sammanhang 

Ormgudinnan lika med Lammet. 

Pius IV hade rätt budskap som finner vi i Uppenbarelseboken. Upp. 14:1 och Upp. 14:4. ”/…/ Och jag fick se Lammet stå på 

Sion berg och jämte det ett hundra fyrtiofyra tusen, som hade dess namn och dess Faders namn  (Jungfru) skrivna på 

sina pannor. /…/ Dessa äro de som icke hava orenat sig med kvinnor; ty de äro såsom ”Jungfrur”. Dessa är de som följa 

Lammet, varhelst det går. De hava blivit friköpta ifrån människorna till en förstling åt Gud och Lammet.”   -Se vidare 

länken Väduren, Bocken och ändens tid, sidorna 28-31. 

  

 Det är sammanfaller med Dulce Papers och projekt Sigma i Blue Book, samt de bortförda jordiska kvinnorna. Alltså 

hybridiseringen sammanfaller med Uppenbarelseboken, och det gäller 144 000 hybrider, ett gigantiskt uppdrag för The Greys. I  

Avtal mellan utomjordinhar, The Greys och USA. 

Uppenbarelseboken står tydlig att de är friköpta och till detta återkommer jag lite senare. 

  

Men nu fortsätter jag jakten efter ytterligare bevis för blodändringen mellan det djuriska och det mänskliga blodet. Nu får 

läsaren ytterligare ta reda på detta. 

 Se vidare länken Väduren, Bocken och ändens tid, sidan 23 och sidorna 16-18 och Att erövra rymden 20, 

Uppenbarelseboken sidorna --- 

 

 

Fortsättning följer, ang. blodgruppering, se nästa sida. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

Projekt Finding Bigfoot 

ytterligare ett bevis att Bigffot 

existerar och är utomjording. Jag 

återkommer senare till Bigffots. 

Projekt Alien Encounters är en 

sammanfattning av UFO wittnes 

bl.a. av Ben Hansen 

Blodomvandlingsprocessen är ett gammalt fenomen, som avser omvandla det djuriska blodet till det mänskliga Det är känt att 

utomjordingarna hålla på med genetisk forskning på jordiska människor. I projekt Alien Invasion finns ytterligare bevis på 

detta. Jag hänvisar nu till projektet. 

Projekt Alien Invasion över New York bär 

beviset om blodändringen. Mycket bra 

projekt bl a, av Ben Hansen. 



 

 

 

Bara en timme utanför New York lever folk under ett hot…. Över 500 vittnen i Hudson Valley  har trätt fram. Bara de senaste 

tio åren har nästan 3000 invånare sett saker som inte går att förklara. Varför dras varelserna till Hudson Valley?  Vad vill de 

med folket? 

Hudson Valley i New York sträcker sig 241 km norr om Manhattan längs Hudsonfloden in i Albany. Det ser idylliskt ut, men 

i över 100 år har ett kusligt hot lurat i himlen och på marken. Obehagliga möten fortsätter än i dag. – Hudson Valley anses av 

många vara världens UFO-huvudstad. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I en tid då inte ens USA:s regering kan förneka ufon är sökande efter svar mer brådskande än någonsin.  

Alien Invasion team består av Ben Hansen, Marc d´Antonio och  Melissa TittL. Utredaren Melissa kontaktar en gammal vän, 

Patrik Jackson, en ufo-utredare i England. Han har forskat om ljusklot som syns på himlen och i skogen.  

 

-Melissa. Hej, Patrick! 

-Patrick. Hej. Hur är det? 

-Melissa. Bra. Tack. Jag är här med några av utredarna. Ben och Marc. Vi har förhört vittnen som har sett olika ljusklot. Folk 

tror att de har blivit jagade av ljusklot. Vad tror du att de är? 

-Patrik. Sfärer. Man ser dem ströva i skogar och på kyrkogårdar.  Man ser dem inte lika ofta i städerna.  

-Melissa. Hudson Valley är väldigt aktivt. Varför tror du att de är här? Vad gör de?  

-Patrik. Det är mest genetik. 

-Melissa. Tar de genetiska prov 

-Patrik. Ja, för övervakning också. 

-Melissa. Okej. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Melissa. Okej. Vissa forskare tror att utomjordingar testar på människor som vi testar på labbrottår och djur. Det är specifikt 

för vårt DNA.  

-Patrik. Planetens enda unika resurs är genetik. Vill man ha gas åker man till en planet av gas. Om man vill ha guld eller silver  

Så finns det på asteroider. Den enda unika resurser här på jorden är genetik.   

-Melissa. Tack för att du tog dig tid. Vi hörs snart och berättar vad vi hittar.  

-Patrik Lycka till. Hej då. 

 

Utomjordiska varelser har kommit till Hudson Valley i över 100 år. Man undrar vad de vill och svaret finns i deras blod. 

-Melissa. Tror ni att Hudson Valley är unikt beläget för nån sorts interdimensionell resa, nån sorts portal? 

-Marc. Jag vet att folk pratar om geografin här som en möjlighet.   

-Melissa. Tror du att portalerna öppnas och att saker kommer igenom?  

-Marc.Om det är en dörröppning kan avancerad teknik utnyttja det.  

-Melissa, Patrick tror att sfärerna övervakar vårt DNA och testar det och undersöker vart vi är på väg biologiskt. 

-Patrick. Den enda unika resurser här på jorden är genetik  

-Melissa. Innebär det att folket i Hudson Valley är en betydande studie i det? Vad kan vara unikt med DNA:t här? 

-Ben. Varför dem?  

-Melissa. En teori handlar om Rh-negativt blod och det är intressant. Bara 15% av befolkningen är Rh-negativ men 60% av de 

som har rapporterat att de kan ha blivit kidnappade har Rh-negativ blodgrupp.  

 

 

Rh-negativ är en specifik blodgrupp som refererar till lika proteiner som finns i de röda blodkropparna som förts vidare till 

varje generation genom DNA. Det är så ovanligt att vissa ufo-forskare tror att det kan vara utomjordiskt och placerades ibland 

människor för hundratals år sen. 

  



 

 

 

                                                                       Bryan och AL 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Jag känner till den studien. Intressant att de frågade om det. Vi letar efter mönster och kanske borde vi fråga våra det 

kidnappade om de kan lämna ett blodprov? Kan blodtypen tyda på utomjordiska hybrider? Kan utomjordingar ha lagt det i 

vissa människors blod för att skörda det och skapa en sorts utomjordisk blodbank här på jorden? Jag tror att Patricks teori om 

att de blev måltavlor här på grund av deras DNA är värt att utforska.  

 

Bryan och AL gick med på att testa sig och lämna blodprov. 

  

 

-Melissa. Målet är att se om de är utvalda för sin unika blodgrupp.  

-Ben. Vi år vänta på resultatet. 

-Melissa. Jag behöver ett svar. Vi tog ett blodprov. Och skickar paket till andra för att se om de är Rh-negativa. 



 

 

 

 

 

Melissa                                                           Marc                                                                        Ben             

 

 

 

 

 

 

 

 

-Melissa. Varför tror du att utomjordingarna kom in i ditt rum? 

-AL. Jag vet inte. Jag har forskat mycket om min familj. Det går tillbaka till romarriket. Mitt efternamn är SANTARIGA och 

det är ett romerskt namn från Rom.  Det betyder ”helig linje”. 

-Melissa. Som en helig blodslinje. 

-AL. Ja. 

 

I detta sammanhang det heliga blodslinjen är det mänskliga blodet, alltså 0Rh- bör noteras. 

 

Teamet fortsätter att diskutera om händelserna vid ett besökt hos två vittnen, mor och dottern. 

Ben Hansen är expert på det övernaturliga.  

-Ben. Hudson Valley anses av många vara världens UFO-huvudstad. Runt 1909 rapporterade folk in vad de kallade luftskepp. 

Enorma objekt svävade över ljuspelare  och som försvann och dök upp flera kilometer bort. Bröderna Wright flög några år 

tidigare och ingen flög på natten.  

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Marc d´Antonio kommer från Hudson Valley. Han är chef för fotoundersökning för världens främsta UFO-utredande 

organisation. MUFON, Mutual UFO Network.  

-Marc. Det som pågår i Hudson Valley är omöjligt att förstå. Folket här förtjänar svar och vårt uppdrag är att ge dem svar.  

 

Tillsammans är teamet fast beslutet att lista ut exakt vad som händer i Hudson Valley och varför. Ufo-aktivitetens här är den 

lugna byn Pine Bush där det rapporteras fler iakttagelser är det finns invånare.  

Melissa Tittl är undersökande journalist. Hon skriver om paranormal vetenskap och konspirationer. 

-Melissa. Det är något med Hudson Valley som får dessa utomjordiska varelser att komma om och om igen. Man måste fråga 

sig vad som har hänt här. På 50-talet inledde USA:s flygvapen en utredning om utomjordingar. En av de utredningarna var i 

Hudson Valley. Vad är helhetsbilden? Hur kan jag hjälpa dem om jag inte vet vad som pågår. 



 

 

 2012 upptäckte NASA eb portal mellan jorden och solen. Det finns platser där jordens magnetfält är kopplat till solens och 

skapar en väg till solen 150 miljoner km bort. Kan nåt liknande hända i Hudson Valley?  Varför i så fall här?  

 

-Melissa. Det finns en kille här som heter Bryan.  Han är historiker. Han har intressanta teorier om vd han tror kan hända här, 

vad gäller en portal.  

Teamet ska träffa Bryan Bowden utanför Cold Spring. 

Teamet fortsätter att diskutera om händelserna vid ett flertal besök hos olika vittnena 

-Melissa. Tror ni att Hudson Valley är unikt beläget för nån sorts interdimensionell resa, nån sorts portal?  

-Marc. Ja. 

-Ben. Vi har fått veta att regeringen har investerat miljonstans dollar i att undersöka saker som maskhål, andra dimensioner.  

De tar det på allvar.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2012 upptäckte NASA eb portal mellan jorden och solen. Det finns platser där jordens magnetfält är kopplat till solens och 

skapar en väg till solen 150 miljoner km bort. Kan nåt liknande hända i Hudson Valley?  Varför i så fall här?  

 

-Melissa. Varför tror du att Hudson Valley har alla dessa erfarenheter. 

-Bryan. Hela området har en märklig magnetisk anomali. Det finns punkter här där krafterna är starkare än jordens 

magnetfält. Magnetfälten är energin som skapar en virvel eller ett svarthål. Nåt som kan vara en portal från punkt A till punkt 

B.  Geologiskt sett finns det mycket mineraler och kvarts här. Den kanske tar energin från en magnetisk sida och laddar 

stenarna. Det blir ett energifält som är gjort för saker som rör sig in och ut interdimensionellt, den typen av ingång och utgång. 

Det är, i teorin, ett moget område för nåt som kan vara en portal.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Mellisa. Alla verkar ha stött på en interdimensionell varelse de har sett farkoster. 

-Bryan. Ja, faktiskt. 

-Melissa.  Kan du berätta mer?  

-Bryan. I oktober förra året slog vi läger vid en sjö i närheten. Det började bli mörkt. Vi hörde träd knackar på träd och stenar. 

Det kom tre ljud… Två var nära oss och den tredje var på andra sidan sjön.  Vad som är förflyttades måste ta sig från punkt A 

till punkt B på ett ögonblick och i mörker. Det lätt som en stor tvåfotad varelse (Bigfoot). Man kunde nästan fotstegen. Man 

känner det i marken. Vi såg att klockan var 21.15. Vi började gå med pannlampor. Vi såg ett föremål i himlen Det såg ut som ett 

orange ljus eller en glödlampa. Jaf filmar det. Vad är det? Den låter inte ett jävla dugg. Utan att tveka, sa jag: Vad är den? Och 

pekar på den. Den gick från höger till vänster, och sedan rakt mot osss. Vi stannade och den svävade inte mer än sex meter 

ovanför träden. Innan vi viste ordet av lyste av lyste den en tråle mot oss. Det tog slut och vi gick tillbaka till vårt läger som inte 

låg mer än tio minuter bort. Min kompis frågade vad klockan var.   Jag sa: ”23.50”.  Vi hade förlorat två timmar. Nästa dag 

kommer min tru med barnen och de frågade vad som hänt. Jag tittade ner och såg blåmärken. Det var bisarrt, så jag gick in i 

badrummet. 

 -Bryan. Jag såg i spegeln att min tunga var blå. ”Vad är den här?”.  Jag hade blå slem. Det är läskigt. Det är oroande, men jag 

tror att alla har ett syfte och anledningen till att du blir bortförd är att du har ett uppdrag. Du kanske inte vet vad just då, men det 

är nåt större. Det gör det ännu mer mystiskt. 

 

-Jag håller fullständigt med Bryan att varje kontakt med ufo/utomjordingar i form av berättelse sker  budskapet vidare till hela 

världen. Det är ett uppdrag av utomjordingar. Alla vittnena och utredarna i projektet är värdefulla människor, annars skulle dem 

inte vara utvalda. Jag återkommer senare till detta superviktiga begreppet.  

 

Exempelviss detta projekts team:s uppdrag var att utforska utomjordningarnas blodgrupp och varför bortför utomjordingar 

människor i syfte av biologisk/genetisk experimet. Teamet har bevisat att experimentet gällde för blodundersökning, dvs försöka 

omvandla det djuriska blodet till det mänskliga, i detta fall gäller Rh- till 0Rh-  

 

Som avlutning 

-Ben- Vi har också utforskat tanken på att det kan finnas flera raser eller arter av utomjordingar med olika motiv. Vissa kanske 

ät intresserade av det genetiska materialet hos människor som bor här. Jag vill få tillbaka blodproverna för att se hur många som 

har RH-negativt blod.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I detta sammanhang gäller det mänskliga blodgrupp 0Rh-. Utomjordingarna är inte människor och att komma hit till jorden 

och experimentera på djuriskt blod är bortkastat tid och idé.  

Nu ska jag försöka förklara varför, varför dem är här. 

DAL 

Universu

m           

DERN 

Universum 

 

  

Vår värld 

Vårt universum 

Vårt Biuniversum 

II 

Rh+ 

Antivärld 

Antiuniversum 

Biantiuniversum 

Negativvärld 

 

I 

Rh- 

Testikel 

Bitestikel 

Bild I illustrerar Dal Universum som antiuniversum och bild II illustrerar Dern Universum som vårt universum. Universum 

jämförs  med testikel och Biuniversum jämförs med bitestikel. I universum bildas alla stjärnor, galaxer osv. och på vilket sätt 

är topp hemligt. När galaxerna börjar mogna hamnar dem i biuniversum där sker slutligt mognande och där bildas även 

svansarna till varje galax. När tiden är inne då sker utlösningen och de kompletta galaxerna med var sina svansar lämnar 

universum genom sädesledaren.                                     
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Bilden illustrerar en komplett spermie 

Spermie består av ett huvud, mellanstycke/mellandel och svans. Svansen är en flagell som används för att driva 

spermien framåt. Denna flagell slår inte från sida till sida utan roterar, på grund av flagellens uppbyggnad med nio 

microtubilii en ring, och två stycken i mitten så här beskriver biologerna spermiesvansen. 

 

Om jag jämför spermiehuvud med vår galax så har det ett roterande svarthål/accelerator i centrum. Till galaxen kan anslutas 

en mellandel med svans som bild A och B illustrerar. Denna mellandel med svans är skapad enbart till vår galas.  Så fort 

mellandelen med svansen dockar med det svarta hålet, börjar hela svansen rotera. Denna svans kallar jag för levande elastisk 

rör som roterande kraftkälla från det svarta hålet som är igång hela tiden.  Svansen som tillhör vår galax syns inte, men den 

finns ju där.  

Figurerna visar att huvud och 

mellandel o svans inte har 

sammanvuxit. Huvudet bör ha 

ett hål och till hålet är 

mellandelen och svansen 

ansluten. Hålet bör vara ett 

roterande svar hål och 

därigenom roterar svansen också 

i mikrovärlden, mikrokosmos. 

Det är min uppfattning: 

Mikrokosmos=makrokosmos. 

Här gäller samma sak…. 

https://sv.wikipedia.org/wiki/Flagell
https://sv.wikipedia.org/w/index.php?title=Microtubili&action=edit&redlink=1


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Astronomer lyckades fotografiera några galaxer med var sin svans. Här syns två av dem. 

Att utomjordingarna bl.a. gråa är här och bedriver blodexperiment på jordiska människor 0Rh- beror på att dem också vill vara 

med i den blivande nya mänsligas apelsens värld.  Som djur kommer man ingenstans, Enligt bilderna finns ca 1 och 1.5% 

mänsklig 0Rh- blod i deras blod som räcker inte för att hamna exempelvis i svansen som är mycket viktig del av hela enheten. 

Vad jag förstår dem gör allt för att uppnå så högt mänsklig blod som möjligt. Därför behöver dem jordiska människor med 

motsvarande blodgrupp Rh-  alltså 0Rh-.. I miiten av galax finns det svarta hålet som är spärren. …och från svansen, kommer 

man inte in...Se länken Industri Att erövra rymden 18, Lucifer sidorna 182-183 och 179-180.  

Man kan ju sammanfatta att de utomjordiska gråa, The Greys behöver mänskligt blod 0RH- för att förbättra sitt respektive blod 

i samband med den nya mänskliga skapelsen.  

 

Jag är säkert på att när läsaren läser det här frågar sig om det finns ytterligare ledtråd eller bevis om att svansen/röret finns 

dockad med vår galax? -  Ju, det finns. Astronomen har inte hittat stjärnor som kretsar runt svart hål, och inte heller syns 

ljusstråle som sprutas ut, sänds ut från galaxens centrum, alltså från det svarta hålet. Vårt galax centrum är inaktivt. Det här 

tecknet på att svansen/röret finns där, fast syns inte. Det är ett ganska bra bevis. Vad jag förstår vår galax, Vintergatan snart är 

komplex. Man känner också till att de gamla, ursprungliga stjärnorna har längesen slocknat, det är bara en tidsfråga när det bli 

totalt mörkt. 

 
  

Bild I och 2 här ovan illustrerar en ljusstråle som skickas tillbaka från svar hål. Det här ljusstråle sammanfaller med 

svansen/röret som tillhör galaxen. 

 

Nu tänler jag analysera farkosten som polismannen Zamora såg landa och i Blue-Book månlandaren som bevis. 



 

Soccoro farkost 1964 i New Mexico 

Polismannen Zamora har träffat på en farkost som landade i Soccoro 1964 i New Mexico. Ovan är hans teckningar om den 

landade farkosten. Han såg att besättningen lämnade farkosten och var klädda i vitta dräkter.  USAF:s huvudutredare Hynek 

beskriver i sin utredning i projekt Blue Book, nr. 14 att farkosten som polismannen såg var egentligen en månlandare i samband 

med testflygning. 



 

 

 

Under 1961 tillverkade företaget Grumman en testmodell av månlandaren för de kommande militära månlandningarna. Då 

arbetade Grumman endast med USAF-uppdrag i största hemlighet. NASA då var inte med sin Apollo-månprogram. 

:  

 Berget Archuleta Mesa utanför staden Dulce. På bilden man kan se ett föremål som liknar en månlandare, och ett till. Även 

syns några figurer på ytan som liknar USAFs testpiloter i tjänst med utomjordingar? Det är en utmärk testplats.  

De flesta UFO-forskarna tror inte på Allen Hyneks utredaren som beskriver farkosten som polismannen Zamora mötte i projekt 

Blue Book, nr. 14 som månlandare, ovan. Men jag påstår motsatsen att Hyneks dokument är ett bevis på militära månfärder och 

månlandningar i början av 60-talet. 

En f.d. amerikanska testpilot skrev ett mejl till den italienske journalisten Scantamburlo 2008 i vilket han kortfattat berättar om 

fantastiska händelser som ägt rum i början av 60-talet. Jag hänvisar till hans mejl:  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

”Det är ingen tvekan om att USA har varit på månen sedan 1962 men inte använt raketbränsle för att nå dit. Uppskjutningarna 

av Mercury, Gemini och Apollo användes som täckmantel för det hemliga månprogramet. Det är mycket möjligt att det fanns 

flera Apollo-uppskjutningar både före och efter det officiella Apollo-programmet, men de skulle ha skjutits upp från Diego 

Garcia, Testpiloten som skrev det var riktigt.  

 

Det hände utan tvekan. USAF har redan samarbetat med utomjordingarna och  

USAF hade bemannade UFO-månfärder typ som polismannen Zamora såg och träffat på. 1966 USAF landade på månens 

framsida med månfarkosten Taurus 3. Månlandare kanske den då också hette Örnen/Eagle. 

Se vidare länken Att erövra rymden III, sidorna 84-90 och Att erövra rymden IV, sidorna 25-35. Vidare Solen i underläge, 

sidorna 17-19. 

 

Ytterligare ett starkt bevis ett om ett samarbete mellan USA/USAF och UFO/utomjordingar kommer från Vatikanen, efter 

påven Johannes XXIIIs död. I en dagbok tillhörande påven skriver påven  att utomjordingarna kommer hit från rymden och 

samarbetar här och den 25 december år 2000, kommer ett fantastiskt mirakel att ske på himlen över New York City. Miljoner 

kommer att se det sensationella uppträdandet av Messias, som kommer att förkunna begynnelsen av ett andra paradis här på 

Jorden. Denne påvens anteckningar sammanfaller uppenbarligen med den kristna religionen och utomjordingar. Se vidare hela 

anteckningen, Solen i underläge sidan 39- Avtalet med utomjordingar finns redan från 1948 och 1954. 

Man kan ju konstatera att någon Messias med det mänskliga blod 0Rh- i detta fall inte kom utan föddes, skapades hybrider i 

stället.. Se vidare länken Väduren, Bocken och ändens tid, sidorna 16-18 och sidan 23. 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Pius IV hade rätt budskap som finner vi i Uppenbarelseboken. Upp. 14:1 och Upp. 14:4. ”/…/ Och jag fick se Lammet stå på 

Sion berg och jämte det ett hundra fyrtiofyra tusen, som hade dess namn och dess Faders namn  (Jungfru) skrivna på 

sina pannor. /…/ Dessa äro de som icke hava orenat sig med kvinnor; ty de äro såsom ”Jungfrur”. Dessa är de som följa 

Lammet, varhelst det går. De hava blivit friköpta ifrån människorna till en förstling åt Gud och Lammet.”   -Se vidare 

länken Väduren, Bocken och ändens tid, sidorna 28-31. 

 

Nu tänker jag djupare analysera friköpningen av hybrider/jungfrur av människorna.  Detta inslag i Uppenbarelseboken ska ske i 

denna planet, alltså, här på jorden. De ska betalas, men i vad?  Och åt vem?  Det är mycket intressant att en UFO-grupp som åtar 

sig att skapa jungfrur/hybrider betalar också tjänsten. – Betalningsmedel….  

Betalningsmedel: Guld och dess väg till mottagaren.  
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                                                             En hemlig ingång till bergen.                     

                                                                                                                      

 

 

 

 

Djupt inne i Polens hjärta i de skogsklädda bergen tar nazisterna sig an ett hemligt projekt i stor skala. Ugglebergen är dimmiga, 

mörka och dimmiga. Väldigt få människor bor där. Det är ett gammal skog som är mer avlägset än mar bor med tanke på vad de 

ligger. I Schlesien döljer skogen nåt väldigt mörkt. Ugglebergen täcker ett område på 200 kvadratkilometer. Nära det historiska 

Nedre Schlesien. I de här bergen ser man igenting. Man ser små hål i markytan. Några små betongbitar. Vissa konstruktioner går 

inte att identifiera. Här startar nazisterna ett enormt byggprojekt kallat Osowka-komplexet. Trots de enorma resurserna som 

används gör de det i hemlighet. Det är tydligt, att nazisterna använde platsen som var skyddad från befolkningen och även från 

de allierades bomber. Ingångarna gömdes ofta med buskar och vegetation. Byggande av detta enorma komplex är förbluffande. 

                                  Byggandet av detta enorma Osowka-komplex är förbryllande i bergen under jorden..   

 

Absolut sekretess är avgörande för projektet. Ingen, inte esns folk i trakten får komma nära av rädsla för spioner och 

informatörer. Projektet leds av Albert Speer som var en av G. Hitlers förtrogna, särskilt inom arkitektur. Allt tyder på 

inblandning på högsta nivån.   Projektet är topphemligt, men experter tror att en viktig ledtråd är terrängens uppbyggnad. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

I Ugglebergen så vitt vi vet borde det finnas många underjordiska komplex kopplade till varandra i ett stort system. På den tiden 

fanns det inte många tunnlar som var så långa, så det var ett stort projekt. Ännu mer förbryllande är byggnadens storlek Det 

första man lägger till är projektets storlek. Det är enormt. De byggdes så stora att man kan köra lastbilar genom dem. Det är till 

för mycket trafik.  Det är inte bunkrar och tunnlar. Det är underjordiska städer. För resten är Ugglebergen fulla av naturtillgångar 

och malm nazisterna behövde för att få krigsmaskinen att fungera. 

Ugglebergen är magnetisk bergart. Det är jordens gamla kärna. De äldsta bergarterna på jorden.  Det är en bergart som är svår att 

gräva ut för hand som kräver mycket kraft för att splittras och gå igenom. Det är väldigt kompakt. Det är inte som sedimentär 

kalksten. Stenarna är svåra att borra igenom. Det är svåra att gäva sig igenom. Man kan bara gräva sig igenom med borrning och 

språngning. En av fördelarna med magnetisk bergart är att den är så hård och sollid att den bär upp sig själv. Därför är de 

extremt motståndskraftiga mot attacker. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Framsteg inom inom bildteknik gör att experterna kan se Osowka-komplexet i bergen under jorden. Det finns envisa rykte om 

att det finns fler tunnlar och fler dolda komplex i bergen runt Osowka-komplexet. Om man hittar fler tunnlar kan det hjälpa oss 

att lösa pusslet, menar teamet. I dag visar utredningen att flera ingångar har raserats avsiktligt troligen för att dölja stora dalar av 

Osowkakomplexet Enligt dokumenten ska det finnas flera tunnlar. Kameran visar temperaturskillnader på olika platser. Det är 

användbart i ett slutet utrymme.  

                                                               . I kameran syns tomma ytor med olika temparaturer. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

En annan metod för att hitta konstruktioner är markradar. Markradar liknar den vi använder ovan jord. Man sänder ner 

elektromagnetiska vågor som studsar tillbaka på allt under ens fötter. Den används för att visa om om att det finns olika material 

i marken och visar hur djupt ner de är. Den kan användas för att upptäcka rör eller kablar. Den ser ofta betongklumpar och 

ibland stora tomrum. Om tunneln är blockerad försöker man se vad som finns bakom, men man kan bara göra det från ytan. De 

kan finnas där nere. Men åt vilket håll? Ibland gör man det i blindo. 

 

 

Man har redan skannat platsen många gånger här utan att se nåt särskilt. Men nu överraskande nog ser man en stor anomali.  

Även om många trodde att de hade skannat platsen många gånger har en öppning upptäckts under grottans golf. Alla vill tro att 

under konstruktionerna man känner till ska det finnas andra som är okända. Man hoppas att det finns kvar. Kan tomrummet vara 

en av Osowka-tunnlarna? -   

Fler skanningar bekräftar ett stort tomrum under lägsta nivån. De upptäckte en tunnel eller grotta man inte kände till. 

Om man var i de här tunnlarna med markradar och trodde att man hade kartlagt tunnlarna men fann ett tomrum man inte kände 

till skulle det väcka intresse.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                         Vi ser till att världen få veta sanningen, 2022 
     

Det man främst söker efter är försvunna tunnlar för vi tror alla att det finns fler tunnlar i området. Det finns flera dolda tunnlar 

som är inte upptäckta. Ugglebergen alltså i tomma tunnlar är ett topphemligt gömställe för att framställa topphemliga produkter 

bl.a. atombomber, atomreaktorer, raketmotorer, raketer, UFO-Die Glocke med utomjordingar osv….samt användes som gömställe för 

guld. Frågan är fanns guld under de tomma tunnlarna?, eller utomjordingarna placerade det där från annat håll? Hur som helst det var 

nazityskar och utomjordingar som framställde guldplattorna i det topphemliga tomma rummet. Massor av guldplattor framställdes där utan 

utomståendes vetskap. 1932 tog Gustav Hitler över makten i Nazityskland och därefter började han sina gigantiska planeringar som berörde 

olika mål, bl.a. det gigantiska projektet som kallades för Osowka-komplexet i Ugglebergen under jorden. Där hade G. Hitler allra sina 

hemligaste produkter även guldplattorna i samverkan med utomjordingar, de gråa. 

En bild som säger allt. Gustav Hitler och en utomjording, en av de små gråa, träffades och skakade hand med varandra i 

rymdbasen i Ostpreussen som berörde de topphemliga projekter bl.a. i Ugglebergen. Se vidare länken Industri, De globala 

brottens Son, sidorna 28-30 och 56-59.  Samt Lammets testamente, sidorna 17-18. 

 

Man kan ju fråga sig varför hade G. Hitler massor av guldtackorna i det tomma rummet i Ugglebergen, och för vem eller vilka 

var målet. Guldtackorna var dåtidens allra hemligaste produkt av nazityskar och utomjordingar som ingen har pratat om.. Svaret 

följer nedan. 

              Ugglebergen Tyskland/Polen                                             Berget Vicktorio Peak, White Sands, New Mexico 

   2022            



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ova ”Babe” Noss och hennes man Doc Noss som enligt dokument hade äganderätt till berget Vicktorio Peak. Berget Victorio 

Peak låg då ensam utanför raketbasen White Sands, New Mexico. 

 

Terry. Doc hade ursprungsbefolkningen kallar präriehundsmentalitet eller lurendrejarmentalitet. Han lurade människor till att 

avslöja sin sanna personlighet. Han lurade Charley Ryan till att avslöja vem han verkligen var. 

Hitta guldet i berget Victorio Peak. Mannen Doc Noss som var först som grävde och hittade guldet i berget Victorio Peak. 

Han märkte det med ett X. Det hände under 40-talet. På den aktuella tiden guldtackorna fanns på olika ställen i Victorio Peak. 

Värd ca 28 miljarder dollar. Victorio Peak är en fråga om liv eller död.  – Babe,.Det sägs att där det finns guld….. f.lyter blod  

Ryans fru var med honom och alla skrek åt Ryan och Doc. Ryan skrek år Doc, som sprang för sitt liv. Ryan sa år honom att 

inte gömma sig under pickupen och sköt honom igen. Doc blev skjuten under örat. Charley Ryan mördade honom. 

Babe var förkrossad.  

 

Babe.Jag sa att jag ville in till Doc. Och jag bara gick in, och där låg Doc, på bordet. Det låg ett lakan över, honom, men han 

var naken under. De gjorde sig redo för att balsamera honom. Kulan hade träffat precis under höger kind och den satt i nacken 

på vänster sida. Och den där Violet bara satt där, som om ingenting hänt. Det var aldrig meningen att någon skulle dö för det 

här. 

Efter mordet på Doc blev problemen för familjen allt större. Inget blev enklare.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                                                 Doc och Ryan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Melwin Docs advokat 1987. Ryan hävdade att Doc hade blåst honom. Att han hade finansierat det hela och hade ett avtal med 

Doc och att Doc gömde grejerna på en annan plats. Det gav honom motiv. Ryan sa till honom:  

 

-Harry. ”Om du inte berättar var guldet är går du inte härifrån levande. Doc rusade ut genom dörren. Ryan hävdade att han visste 

att  Doc skulle hämta sin pistol och komma tillbaka och skjuta Charley och familjen.  

 

-Christina. Alla fem vittnen var enhälliga om att efter första skottet hade Ryan ropat: ”Kom fram, din….”.  Alla fem säger att 

hans fru hade ropat:  ”Skjut den…,igen”. 

 

-Melwin. Försvaret byggde inte på att han sagt sig frukta för sitt liv, utan på alla vittnen som förklarade vilken farlig figur Doc 

Noss var. 

  

 

-Christina. Jag heter Christina West. Jag är advokat. Jag har tjugo års erfarenhet av rättstvister. Jag ska gå genom rättegången 

gällande mordet på Doc Noss som Charley Ryan stod åtalad för. Ryan åberopade självförsvar. Ryan tog fram en pistol och sa 

åt honom att gå in. Om han tvingar in honom i huset med ett vapen, kunde han inte åberopa självförsvar. Lite senare hörde vi 

Ryan säga att han var arg för att Doc hade ljugit för honom.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Christina. Det fanns en stark rörelse som ansåg att ursprungsbefolkningens barn skulle sättas i internatskola där man kunde 

lära dem mer västerländska seder. Föreståndaren för Carliste Indian School, en av de mest kända, sa: ”Döda indianen och rädda 

människan”. Det var skolans uppgift. Att behålla människorna, men hindra dem från att vara indianer.  

Den andra som chockerade var intressekonflikten.  

Rättegång i målet Doc Ryan 1949 

 

-Christina. Försvaret kallade 32 vittnen  Den första fem eller sex var bekanta med mr  Ryan.  ”Ja, jag känt mr Ryan i många år. 

Han har ett gott rykte”. Men sen kommer två dussin vittnen som säger att Doc Noss har dåligt rykte.  

 

-Harry. Vissa har sagt att det var mer som en rättegång mot Doc Noss. 

 

-Christina. Tyvärr har vi en mr Ryan en förmögen man med kontakter och en man utan förmögenhet som dessutom pekades ut 

som indian. Det var ingen som protesterade för det sågs som en dålig egenskap att vara indian.  

 -Christina. För rasismen var utbredd på 1940 - och 1950-talet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

-Jack. Domaren hade en andel på 3%, som han delade med Ben Newell  Charley Ryans försvarsadvokat, i Doc Noss Cheyenne 

Mining Company. Försök hålla den rättegången i dag. Ben Newell och domare Scoggin var juridikpartner. Newell var den som  

visste att det fanns en skattkarta. Men Ryan övertygade honom om att han visste var tackorna låg. Och Newell beslöt att han 

skulle försvara honom. 

 

-Christina. Och vid det laget hade partnern, Scoggin blivit domare. 

-Jack. Jag har avtalet, 1941. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jack Cheyenne Mining Company var ett kontrakt mellan alla berölrda.Det står i klartext tt Newll och Scoggin skulle dela 3% 

av alla intäkter från företaget. Nån borde ha stoppat det och sagt: Ni får inte presidera i målet. ”Ni har intressen i företaget”.  

Hade man kommit undan med det i dag? Inte en chans. 

-Cristina. Juryn befann Charley Ryan oskyldig till mord baserat på att försvaret hävdat självförsvar.   

-Melwin  En rättegång som gällde mord…..hade under mer normala omständigheter kunnat hanteras mycket bättre.  Jag  

försöker undvika att bli skyldig till domstolstrots. 

-Jack. De kom undan med mord lika mycket som Ryan.  

-Terry. Ryan kom hem till oss och ville att mamma skulle samarbeta med honom för att hitta guldet. Hon sa: ”Jag gillar inte hur 

du behandlar dina partner”. Ungefär vid den tiden försvann han.  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

                  Worked with Doc in 1949 
 

-Terry. Efter Doc död var det bara Tony Jolley som visste var tackorna låg. 

-Tony.Jag visste att det var guld, för jag testade det. Och jag hade tio guldtackor. Dem fick jag mycket pengar för. 

-Terry. Ingen vet var resten av guldtackorna har grävs ner. Förändrades hennes intresse efter Docs död? Hennes attityd var att 

hon skulle visa dem att Doc inte hade ljugit. Hon blev verkligen besatt efter mordet på Doc.  



 

 

 

 

 -Alex. Vi beslöt att gräva under stegen som går från öppningen längs upp till ungefär den här nivån.   Vi började gräva under 

den stegen och hittade en markör i vår jakt på spår efter Doc Noss. 

 

 -Alex. Vi hittade T-stjärnan och trodde att vi var nåt på spåren.  

 -Alex. Doc Noss alias var Tom Starr så vi antåg att T och en stjärna betydde Tom Starr.  

-Terry. Det var väldigt känslosamt för mig personligen att T-stjärnan dök upp på lägerplatsen.  



 

 

 

 

 

 -Terry. Det var väldigt känslosamt för mig personligen att T-stjärnan dök upp på lägerplatsen. Det var som ett brev från Doc, 

där det stod: ”Bra jobbat, ni är på rätt spår”.  Fin upptäckt. 

Då ska vi ta oss längre ner. 

-Alex. Doc tog sig ner i ziczazk och letade efter ett håll och han kanske tog sig in under en vägg här. Det tog oss en 

månad att ta oss 20 meter ner.  

-Alex. Det tog Doc runt fem år att komma till nivån där stegen är. Nu fokuserade vi på en helt annan riktning och vi trodde att 

vi skulle hitta skatten vilken dag som helst. Nu ville alla vara med och jobba och vara delaktiga så vi fick mer hjälp än vi kunde 

hantera. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
-Alex. Precis när vi gjorde framsteg stötte vi på stora stenar igen. Så var det i flera veckor. 

 

-Alex. Vi aldrig varit närmare skatten. Vi grävde oss allt djupare och i botten låg det små stenar och under dem var det mycket 

större stenblock. Att jobba med små stenarna gick lätt men det var de stora som sinkade oss.  

-Gene. När vi kom till stenblocken hade vi konstanta problem. Det var så skrovligt. Vi fick krossa de stora stenarna för hand. –

Alex. SRT kallade vi sten reducerande tekniker för.  

-Gene. Högteknologi. Män med hammare som krossar stenar.  Längs ner hade vi en dammsugare att suga upp dem med.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. Efter mordet på Doc var Victorio Peak upp till mormor, moster, mamma och morbröderna. Personer med blygsamma 

tillgångar. 



 

På White Sands avfyrades raketer många mil upp från jordens yta för att upptäcka atmosfärens hemligheter. 

-Letha. Vi hade varken fordon eller metalldetektorer eller kunskap för att klara jobbet. 

-Terry. De organiserade sig så gott de kunde och försökte frilägga det vertikala schaktet.  

-Letha. Vi hade en vinsch med en hink. De fyllde den där nere och jag tömde den där uppe. 

-Terry. Babe och familjen grävde ut schaktet i en ständig takt men kunde inte öppna det så snabbt. Utan att mormor visste 

planerade raketbasen White Sands att utöka sina gränser. 



 

 

 

 

 

                                                                              -Jack. Det var en lodrätt linje på kartan. 

-Jack. De lade till ett block som de kallade Där borta.  Där låg Victorio Peak. 

 

-Jack. När militären övertog basen fick de utföra bombtester i specifika områden. Victorio Peak ingick inte i den urprungliga 

överenskommelsen.  

-Letha.  De Den stod inte ens med, de bara tog platsen.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. Min mormor fick order om att utrymma platsen. Hon ledsagades av militära och federala poliser. Hon fick garantier 

om att kunna återvända så fort det var lägligt och inte äventyrade nationell säkerhet. Fastän vi ägde marken fick vi inte beträda 

ägorna.  

 

-Jim. De som tror det säger att de gjorde det uppsåtligt för att komma åt guldet. Men det var bara för att få en fin rätt linje och 

inkludera större delen av bergskedjan.  

-Jack. De ändrade gränserna. Det var enda sättet att få bort Ova och oss. 

-Dorothy.  Man fick böta 10 000 dollar om man ertappades på ägorna. Och de fick skjuta oss. 



 

-Letha. Jag tycker att vi har blivit lurade hela tiden av armén. 

-Terry. Utvidgandet av White Sands gräns till att innefatta Victorio Peak ledde till decennier av oenighet och dispyter om 

åtkomst till inmutningen. Vilket ledde till militärens hemska desinformationskampanj för att svartmåla Doc och skapa 

illusionen av att han var en enda stor bedragare. 

-R.L. Min far hade en restaurang mittemot dr Noss praktik. Där han utförde ortopediskt arbete och han var specialist på  

fotproblem.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                    Doc, liknar han tysk/germansk utseende eller indianers? 

 

-Jim. I en stor annons i en dagstidning stod det att dr Noss skulle framträda på teatern, mot inträde med en föreläsning om 

astrologins fördelar. 

-Jack. Doc var en fantastisk personlighet. Han var med i ett radioprogram och hade en turban på sig. Han utgav sig för att vara 

synsk och folk kunde ringa honom. 

-Melwin.Doc sålde ormolja också  Han hade en stämplad etikett på flaskorna. 

-Jim. Jag hör en varningsklocka ringa direkt. 

-Melwin. Vem bryr sig om ifall han sålde ormolja eller inte? 

-Jim. Hans annonser är rätt ärliga. Det är många tekniska termer att han inte opererar, att det  är smärtfritt. Han får sig själv att 

 framstå som doktor, men inte riktigt. Han klär sig som en doktor, hans fru som en sköterska. Familjen har medgett att han inte  

Var doktor.  Informationsansvariga har uppfunnit en karriär av medicinskt bedrägeri där Doc ska ha utgett sig för att vara 

doktor när han aldrig påstod det. Det verkar vara en person so mest sysslade med bedrägerier. Doc sa väl alltid att han var släkt 

med indianer? Men enlig genealogin kom hans föräldrar från Ohio och Missouri, tror jag.  Och mo – eller farföräldrarna var 

från Tyskland. Märkligt. 

-Willie. Svarta, riktigt svarta ögon som kunde se rakt igenom en. Han såg rakt igenom en. Han försökte aldrig hypnotisera mig.  

-R.L. Doc kunde hypnotisera grupper, inte bara en person.  En gång vände han en stol upp och ner och hypnotiserade oss så att 

vi trodde attb stolen skulle följa hans hand vart han än gick. –Lätt han stolen sväva?   -Ja, runt hela lägerelden. Vissa kanske ser 

det som djävulens verk, men jag har aldrig sett det så. 

-Jim. Han bedrog folk för det mesta. Han var en charlatan. 

-Terrry. Allt tid som har gått åt till att slå hål på Victorio Peak-historien har ägnats åt karaktärsmord på Doc Noss.  Vid det här 

laget var Babe besegrad. Hon flyttade hem till oss i Clovis när jag var i sexårsåldern. Jag visste som sexåring att hennes man, 

Doc, hade blivit mördad. Jag viste att hon hade tvingats bort från en gruva vilket hade med en nedgrävt skatt att göra. Hon sa att 

hon skulle lära mig värdefulla läxor, och jag lyssnade. Jag ville lära mig hennes erfarenhet 



 

                                                         Victorio Peak, New Mexico, 1941 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. Hon tittade på med ett brett leende och sa: ”Föe att leva i den här världen måste man vara modig”. ”Håll dig till mig, så 

ska jag lära dig mod”. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Den förste som fick tillgång till Victorio Peak efter Ova var Oren. Han samarbetade med oss på 90-talet. Jag lät honom 

berätta sin historia och lärde känna honom som dokumentärfilmare.  

-Oren. Jag hörde först talas om Victorio Peak när jag läste till tandläkare i Dallas. En dag såg jag en metalldetektor i 

skyltfönstret. Jag gick in och frågade om den.  Butiksägaren började berätta historien om Victorio Peak. Han kände till den för 

att han var partner med Violet Yancey före detta mrs Noss. Hon hade gett honom en gammal karta som Doc hade hittat i 

grottan. och efter många påtryckningar från mig tog han med mig till centrum och lätt mig titta på den. Pergamentet såg väldigt 

gammalt ut. Det visade ingången till grottan, omfattningen och hur den löpte. Det var en fin karta som hade varit bra att ha men 

Violet tog tillbaka den och den är försvunnen. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Oren. Syftet med det var att utforska grottan.  

-Alex. 120 dagar efter att Ova tvingats bort var nu Oren inne i klippan. Den förste sen Ova drivits bort. Därifrån verkade en rad 

händelser äga rum.   

-Oren. Beväpnad med den kunskapen äkte jag dit 1954 och rekognoscerade.  Först begav vi oss till schaktet på toppen och 

öppnade det. Vi använde stegen och knep rep om oss som skydd om en stegpinne skulle gå sönder. Det var vi rädda för. Vi tog 

oss allra längst ner, i en naturlig förkastning. Man kom in i en naturlig ravin där fladdermöss hör till. Den hade en djup på 

ungefär 6 meter. Men den ledde ingenstans. 1956 tog jag tandläkarexamen och gick med i armen, och jag såg att White Sands 

hade en ledig tjänst. Så jag ansökte. Jag ansökte och fick den.  

-Alex. 120 dagar efter att Ova tvingats bort var nu Oren inne i klippan. Den förste sen Ova drivits bort. Därifrån verkade en rad 

händelser äga rum. Oren var den förste bland en rad militärer som gjorde intrång och utforskade klippan. Han snokade och är 

väldigt troligt att han fick vänner och att ordet spreds sig.  

  

 



 

 
-Jim, White Sands. På 50- och 60-talet fick man jaga fåglar och hjortar när det var hjortsäsong. Om man var lierad med basen 

och hade varit verksam där.  

 

-Terry. Fiege och Berlett, piloter från flygbasen Holloman, dök upp. De behövde en täckmantel för varför de utforskade 

Vicktorio Peak. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                 Leonard Fiege, Captain, U.S. Air Force 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Thomas. Med honung som ursäkt vandrade vi dit ganska regelbundet. Efter att ha tillbringat många veckorslut i området 

hittade vi ingången.  

-Oren. Han hävdar att de följde tunneln i tre månader och den blev allt bredare. Den utmynnade i en kammare på 3.5 gånger 4 

meter. 

-Thomas. I mitten av kammaren stod det två staplar med material. Och de var tackor, som var väldigt tunga. När vi skrapade 

med en kniv  var vi säkra på att det var guld. 

-Oren. Det fanns även en liten sidokammare med en mindre stapel med 300 tackor. I mitten var det en stapel i pyramidform. 

-Jack.  Och de hittade …..en pyramid av guld. Så beskrev de det. 

-Leonard Fiege. Jag såg tre staplar 2.5 meter långa och 1.5 meter breda i botten, 1.30 meter höga, 90 centimeter breda i toppen. 

Min fru studerar matematik och har beräknat kubikinnehåll och allt. 50-60 dollar per 28 gram. 50-60 dollar per 28 gram blev 

352 miljoner dollar men nu har priset rusat, så vi är uppe i 1.5 miljarder. 

-Terry. De hävdade att de hade upptäckt guld, men de hade flyttat det. De insåg direkt att att de hade problem. De visste inte 

om de hade rätt till det så länge de var militärer. 

-Thomas. Det sista vi ville var att riskera vår ställning och vårt fynd genom att ta nåt för tidigt. 

-Leonard. Jag meddelade till basen. De trodde mig inte. De bad sin befälhavare fråga basens befälhavare om tillåtelse och det 

avslogs.  

-Terry. Så de tog åtgärder för att ingen annan skulle snubba över fyndet.  

-Oren. Enligt Berlett återvände de ett par veckor senare med fem olika sprängladdningar och fick allt att rasa ner. Jag förstår 

inte varför. De hade räckt att dölja ingången. 

-Leonard. –Fråga, Har finansdepartementet sagt om de tror er?  -Ja, de trodde lögndetektortestet.  

-Oren. 1961 återvände de och fortsatte göra väsen av sig. Armén lät dem göra ett lögndetektortest, som de klarade.  

-Terry. De sa till sina överordnade, Pentagon och finasdepartementet att de inte hade tagit ut nåt guld ur tunneln. Men Tom 

Berlett anförtrodde mig att han hade gjort det. Han sa när man upptäcker en av kamrarna med materialet i tar det till rätten och 

de hävdar äganderätt, så gör man likadant. Men han skulle gå fram till domaren och lägga en guldtacka på hans bänk och bevisa 

att han ägde den innan rätten gjorde det. 

-Jim. White Sands.  Fieges grupp har aldrig hittat nåt. Inga håligheter, tunnlar, guldtackor eller nånting.  

-Dorothy. Innan mamma dog trodde hon att de inte hade nått den stora kammaren. De hade kunnat hitta en del som hade 

spridits ut på olika platser 

-Thomas. Om berget inte har penetrerats och materialet tagits därifrån blir det den första sensationen nånsin.  



 

 

 

 

 

 

             JUDGE H.R. MORELAND  
 

 

Terry. Efter att Babe hade fördrivits från sin inmutning av militären bodde hon i vår familj. Inte en månad gick utan att nån 

visselblåsare informerade henne om vad som pågick på Victorio Peak. De körde dit och berättade att de hade jobbat i 

motorpoolen servat en jeep och sett guldtackor under en presenning.  M.L. Moreland var en lokal ranchägare som även var 

domare. Han kände väl min mormors berättelse om Victorio Peak. Precis en sån kille som alla vill ha på sin sida. 

-Moreland. När vi kom till avsatsen ….såg vi mannen gå omkring, och vi tog fram kikaren. Vi såg att kaptenen stod och grävde 

och vi såg namnet på hans uniform. De förberedde utgrävning och blev förvånade när vi kom. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. Inget under jorden, mineraler, skatter och allt annat tillhörde raketbasen White Sands  Så hon rapporterade alla 

aktiviteter till lantmäteriet och sen ringde deras advokat White Sands befälhavare. 

 

                          Advokat för lantmäteriet                                                                           
 

-Advokaten. Jag frågade om nån grävde där, för det fick de inte. Han sa att det inte var nån som grävde men att det ändå inte 

angick mig ett --- dugg. 

-Moreland. Vi berättade kongressledamoten i Lubbock vad som pågick. Han ringde dem om vad vi sett, men de förnekade all 

utgrävning. ”Men jag har två män här som säger att det grävs”. Jag vill att det kollas upp.  

-Dorothy. Männen avgav ett vittnesmål inför advokaten i Clovis. 

-Moreland. Han ringde mig och sa: ”En utgrävning har ägt rum, men inte nu längre”.  

-Jim. White Sands. Historien om att regeringen grävde upp guldet….Det finns inga beviss för att nåt har gjort utgrävningar där. 

-Moreland. Efter det kontaktade vi mrs Noss. 

-Jack. Nån grävde på berget, under militerens överinseende.  

-Letha. Platsen hade tagits över, och de hade ingen laglig rätt till det. 

-Terry. All äganderätt stod i min mormors namn. 

-Jack. Personerna på basen fick inte gräva, det var olagligt. 

Terry. Men Babe hade en plan. De vände sig till delstaten New Méxicos och berättade vad som hänt. Marken tillhörde delstaten.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Jag tog mig in i berget och såg beviset på väggen. Kapten Orby Swanner skulle lämna bevis på en olaglig 

utgrävning.  

Juanita Irwin och hennes bror, Orby Swanner 
-Jack. Juanita Irwins bror, Orby Swanner var stationerad där på 60-talet.   
 

.Jack. Pentagon hade gett Orby Swanner uppdraget att leda expeditionen som tog det mesta av guldet.  Kapten Orby Swanner 

var samma man som domare Moreland och ett par ranchägare hade konfontrerat på Victorio Peak 1961. Påkomna på 

bargärning. Väldigt trovärdiga vittnen såg till det.  



 

.Terry. . Vi är i Odesa i Texas och prater med …Vem? 

-B.A.D. Mitt fullständiga namn Brooks Arnold Davis men jag kalla B.A. Davis. 

-Terry. 1960-1961 var du stationerad i Utah .  

-B.A.D. Ja, vid vapendepån Tooele i Utah. Jag kommenderades till White Sands i New Mexico. Topphemligt. 

-Terry. Sa de att det var topphemligt?  

-B.A.D. Ja. 



 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Hans första dominoknuff 1957 ledde till Fiege-Berlett 1958 som ledde till militärens  åtkomst 1961 med Orby Swanner. 

och  slutligen till B.A. Davis, troligen i samma operation.  

-B.A.D. Ja. Vi var nog tolv-femton man. Vi åkte i två flakbilar till ett berg där det skulle finnas guld. Först trodde vi att 

regeringen hade nåt annat där inne. Vi visste inte att det var guld. De såg inte nytt ut, utan gammalt. I alla fall inte helt nytt.  

-B.A.D.  Vi släpade ut alla guldtackor båda långa och korta, men alla var ungefär lika höga och breda. 

-Terry. Hade ni nåt möte efteråt?  

-B.A.D. Till alla oss som var med sa de samma sak: ”Säg inget till era vänner. Håll tyst”.   

-Terry. Om Davids berättelse visae sig stämma så var det en del av Orby Swanners utgrävning i början av 60-talet. 

-Alex. Allt som ägde rum verkar ha startats av centralfiguren Oren. Han hade sett Vio,ets karta, som ledde honom till Victorio 

Peak. Det är väldigt troligt att han fick vänner och att ordets spred.  



 

 

 

 

 

 

-Terry. Babe lyckades få sina advokater att be om ett föreläggande för att stoppa arméns utgrävning på Victorio Peak. Domaren 

i målet befallde att alla aktiviteter genast skulle upphöra.  Och de åkte till  White Sand och satte stopp för det. Delstaten var med 

när de sa att de inte fick ha utgrävningar eller leta efter skatter på ägorna. Hon var en naturkraft och hon gav aldrig upp. Om man 

tillbringade mycket tid med henne kunde man inte heller ge upp. Babe var en riktig tuffing.   

-Alex.  Konspirationsteorierna haglar. Folk på basen var inblandade. Eller kanske folk i vår egen grupp.  

-Terry. På 90-talet dök Oren upp. För att hjälpa oss, trodde jag. Jag  bjöd in honom till att ingå i vårt team. 

-Alex. Oren var nog den mest intressante där.  Och den mest misstänkte. De är ansvariga för vår säkerhet. På den tiden var han 

runt 65 år, och han visste allt.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Han tog mig in i Soldier´s  Hole och berättade vad som fanns där. Orens namn står på väggen.  Han lämnade 

vattenflaskor, om de skulle behövas och jag hittade en sprängstav.  Jag sa till Oren att ingen kunde höra mig säga det, men…, 

vad gjorde han där ensam mitt i öknen med sprängämnen?  Han började skratta hysteriskt. Han berättar inte hela historien.  

-Terry. Han hade absolut sin egen agenda och han berättade vad han ville att vi skulle veta, när han ville. 

-Gene. Oren log alltid och var alltid  kompis med en. För mig var han en orm.  

-Alex. Vi hade en incident en gång. Det kom en som ville erkänna att han hörde till en grupp som letade guld där. Rodney 

Shinkle hade en historia att berätta som inbegrep Oren. Vi tar in honom i studion, så får han berätta. Och sen lät jag Orem berätta 

sin version. –  

När hörde du talas om Victorio Peak och vem berättade om den?  

 

-Rodney. Victorio Peak. 1981 träffade vi den här Oren Swearingen.  Oren hade rekat på stället. Nu åker vi längre västerut.  Han 

åkte upp på den nordvästra sidan. Här gick han, och man känner vinden under stenarna.  Han sa: ”De är här inne.”  Vi började 

fösa undan buskar och hittade ett hål. Det tog runt två timmar  att ta bort stenarna ur hålet.  Och vi gick in, runt 10-12 meter. Vi 

gick rakt in. Och kom till en kammare …. Står nog att gå in i. Takhöjden var runt 2 meter. Ingången var 2 meter bred. Det var tre 

staplar med guld. 

-Oren. Det tog stop 50 meter från ingången med ett schack fyllt av stenar, för stora att flytta.  Det var en återvändsgränd. 

-Rodney. Vi återkommer . Staplarna var guldtackor. 

-Oren. Vi kom ingenstans. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Rodney. Vi lade dem åt sidan, och ju närmare  mitten,  desto renare blev det.  

Oren. Inte sant.  

-Rodney. Det första som blev sagt …När vi kom in sa Oren: ”Jag sa ju att det var här”.  

-Oren. Jag önskar att det var så, men det sa jag inte. 

-Rodney.  Som ett barn i en leksaksaffär är man helt förundrad.  

-Oren. Men det fanns ingenting av värde.  

-Alex. Var ni överens om att inte ta nåt?  

-Rodney. Det var pakten mellan oss. Vi skulle inte ta med nåt ut men nu har jag tyvärr ingenting. 

-Terry. Ännu ett steg. Ännu ett pusselbit. 

 

-Terry. Vem av de två tror du berättade sanningen? 

Oren var en nervös kille som uppenbarligen  hade nåt att dölja.  Jag tror att Rodneys version stämde bättre. 

-Alex. Jag tyckte att Oren bara snackade en massa …. skit.  Då så. Det var det. 

-Reid.  Dr Swearingen lider definitivt av vanföreställningar. Många vanföreställningar. Hans största vanföreställning är 

storhetsvansinne. Han tog nog en ansenlig mängd rikedomar ur berget. På ett väldigt försiktigt sätt.  

-Alex.  Vi var övertygade om att han hade sett nåt han inte kunde prata om. Och det var väldigt misstänkt när blev bankrutt som 

tandläkare. Jag har aldrig hört talas om det. Nån hade sett att han bodde riktigt fint.  

-Terry. Notera hans kakigröna skjorta med fina detaljer. Väldigt dyrt. Och skalleormsspännet på bältet. Den killen är inte alltför 

subtil.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. En gång när jag hälsade på honom tog han med mig till alumnisalen på University of Texas. Hans namn fanns med på 

en plakett med donatorer. Oren klagade alltid på att han inte hade pengar, men det hade han. 

-Alex. Han hade spillernya Cadillacbilar och många gamla mynt. Så vi beslöt att ta reda på om han talade sanning.  

-Terry. Jag visste att nåt var i görningen. Att killarna skulle gå till botten med historien.  

-Alex. Jag var less på det.  

 Alex. Så jag riggade en mikrofon och lade Shinkle-bandet i hans husvagn. För att se hur han reagerade. Vi hörde bara att han sa; 

”Han ljuger”. Sen lätt det… jag hörde att han sa: ”Hör på honom”.  Det var allt. Sen hörde jag inte mer.  

-Terry. När jag konfronterade Oren med Rodneys berättelse ….blev Oren extrem nervös och började skratta hysteriskt.Han tog 

mig åt sidan och sa: ”Sätt stopp för den här historien  omedelbart”. ”Jag har inte råd med nån skattegranskning av min inkomst”. 

En kort tid föra hans död försökte jag få fram ett erkännande.  ”Kom igen, Oren, berätta nåt jag inte vet,”. ”Har du nåt att berätta 

som skulle kunna hjälpa oss?” ”Nej, inte direkt”. Han erkände aldrig. Han brukade bara skratta. Oren var min vän, men han var 

även misstänkt bland en mängd personer som kan ha tagit material från Victorio Peak. Men jag kan inte heller bevisa att han tog 

guld från Victorio Peak.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 Alex. Efter sex veckor gick det långsamt framåt.med att få bort större stenar. Det gick trögt. I en sektion började de använda 

hacka och gjorde ett litet hål där gruset föll neråt. Det hade vi aldrig sett förut. Det fanns helt klart en hålighet där nere. 

Jag tänkte: ”Det var som---- ”   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Alex. Vi har precis kommit in i skattkammaren.)  Plötsligt öppnades ett hål precis under oss. Rakt under fötterna på oss. Min 

första tanke var att Doc hade tagit den här vägen. 

 

 Alex. Vi ska se vad vad det här är. Jag försökte få syn på ingången till skattkammaren. Den går under norra vägen. Och det är en 

schakt precis över mig. Jag ska mäta den totala längden. Det är ungefär 60 cm under kanten. När jag kröp in där såg jag redskap 

och saker. 

-Gene. När jag kröp in där såg jag redskap och saker. Man har alltid nytta av en stålhink  Jag har en där inne. Vi hittade saker 

som var alldeles för moderna. Det var inte från Docs tid.  

-Gene. Jag hittade hinkar, lampor, ficklampor. Jag tänkte också. Nån har varit här och grävt i riktning mot Noss inmutning. 

. 

-Alex. Vi har hittat en tunnel som vore livsfarlig att gå in i för det var bara lös jord och man hade behövt stöttor. Det var alldeles 

för farligt. Vi kunde inte fortsätta framåt. 

-Terry- När jag hörde att de hade hittat bevis för en möjligt militär utgrävning blev jag verkligen förbannad. 

-Gene. Materialet var nytt, förmodligen bara 15 år gammalt. Terry och familjen hade försökt ta sig tull berget i åratal så hur 

kunde nån jobba där ute medan de var utestängda?  

-  



 

 

 

 

 

-Alex. Vi åkte direkt till befälhavaren på raketbasen White Sands. Terry frågade vem det var och hur de kunde låta det hända. 

”Är det era militärer som gör det?”  

-Terry. Det var ett fruktansvärt misstag. 

-Bob. I dag fick vi besök av generalen Han flög hit åtföljd av tre helikoptrar. Det var fyra sammanlagt. De flög i cirklar runt 

berget. Om nån där ute försöker lägga hinder i vägen för oss så är det militären. 



 

 

 

 

 

-President RN. God kväll. Medlemmar av min administration och omvalskommittén har anklagats för inblandning i den så 

kallade Watergate-affären. Jag blev bestört över den besinningslösa, olagliga handlingen.   

-Alex. 1973 var Watergate-förhören den största skandalen i USA:s historia. 80% av amerikanerna tittar på det i sina vardagsrum. 

Pengar har betalats ut för tystnad. Pengar som nu försvunnit. Skandalen ledde till att president Nixon avgick.  



 

 

 

 

 

 

 

-Washington News. Presidenten anklagas för att ha läckt bevis till fel personer och för lögner om utredningarna ha ska ha 

beordrat.  

-Terry. John Dean var president Nixons advokat på 70-talet.  

-John D.. Mr Bailry hade en klient med en enorm mängd guld i sin ägo. Han vill ingå i ett avtal med regeringen om att 

överlämna guldet utan att individen bli åtalad för innehav av guldet.  

-Jim. White Sands Han sa: (J. Dean) Jag åt lunch med högste åklagaren John Mitchell och vi pratade om guld i Victorio Peak 

och F. Lee Bailey är en mäktig och välrenommerad advokat. Och plötsligt Victorio Peak en världsnyhet.  

-Alex. Det blev väldigt stort i pressen över hela landet.  

Pressen. Guldfeber. Folk måste vara galna för att leta guld här ute. 



 

 
-Terry. Chockvågorna nådde ända till Pentagon. Försvarsdepartementets och arméns största mardröm. 

 Pressen. New York Times. Washington Post, LA Times…. Några tror att det finns  flera guldkammare. Skatten är värd hela  

tre miljarder dollar.  

- 

-Jim. White Sands. Enligt en rubrik var guldet i Victorio Peak värd 250 miljarder dollar. Miljarder inte miljoner. 



 

 

  

 

 

-Jim. White Sands. Vi fick säkerhetsproblem. Folk kom till raketbasen och letade guld. Särskild på grund av alla medier.. 

-Terry. Jag häpnade över att de hade fått sån uppmärksamhet. Kanske historien som mormor hade försökt berätta i årtionden 

skulle visa sig stämma. 

-Jim. White Sands Så armén tänker att det nog är dags att få slut på det här. ”Vi visar att det inte finns nåt guld”. 

-Alex. Det var tvungna att ha kontroll. 

 

-Terry. Så 1977 tillät Pentagon en tiodagars lång undersökning. Av Victorio Peak, som blev känd som Operation  Goldfinder. 

Militären ger alltid Operationer bra namn. Det var en anspelning på James Bond-filmen ”Goldfinger”. Lysande.  

-Jack. Figurerna dök upp på platsen i en ändlös rad. De gjorde alla möjliga anspråk.  

 -Jim. White Sands. Så armén ta itu med det.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. Norman Scott Expeditions Unlimited var en riktig skattsökare. Han hittade en sjunken spansk galeon och allt guld. 

Legender är seglivade. Norm Scott var en artist. Det fanns inga referensramar, för de fanns få äkta skattjägare. 

-Norman. Vissa legender baseras på fakta ock så kan det vara här. Det är en gåta. 

-Terry. Han ber armén låta honom organisera alla anspråk under sitt paraply Expeditions Unlimited så skulle han vara ansvarig 

och göra som de sa. Folk dök upp överallt. 

-Joe. Vi reoresenterar Mescalero-Apache-stammen. Vi gör anspråk på guldet, Definitivt. 

-Jack. Kapten Leonard Feige att han såg skatten 1958….när han var stationerad på basen. Han höll dem i sina händer. Filthy 

Fifty.50 pretendenter, företrädda av advokat Bailey. De ville förbli anonyma och inte offentliggöra sina namn. 

-Jim. White Sands. F.Lee Bailey ska ha sagt: ”Ge min grupp en helikopter och 30 minuter på berget så ska vi visa er 

guldtackor”.   

-Ova. Sjutton advokater företräder de här gängen. Till och med Jesse James, hade en advokat  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jack. Jesse James III, sonson till Jesse James. Olika personer dök upp och tilläts göra anspråk.  

-Terry. Babe ogillade att de här inkräktarna hade tillträde till Victorio Peak medan min mormor, som hade laglig rätt att utförska 

den …. Hade nekats tillträda sedan 1955. Jag kallar det lögnarkonventet.  

-Jack. Många anspråk, men mest chockerande var Babes ärkefiende, Viole Yancey.  

-Norman. Jag upptäckte att Doc Noss hade varit gigt med Violet Yancey som vi slöt ett avtal med om rätten att göra anspråk 

här. För vi företrädde hustrun, som hade rättigheter i händelse av dr Noss död. 

-Jack. Det gjorde Norman till fiende nummer ett. Babe var säker på sina rättigheter. 

-Terry. För att Pentagon skulle godkänna Operation Goldfinder sa de att varje grupp som gjorde anspråk måste företrädas 

inklusive Babe Noss. Norm Scott hade hellre lämnat henne utanför.  

 

-Kenneth. God morgon. Ursäkta att vi var tvungna att lytta presskonferensen men som ni ser överskred vi konferensrummets  

kapacitet. Vårt uppdrag här är att testa raketer och vapensystem inte spåra upp legendariska skattgömmor. Mrs Noss hittade 

skatten 1937 tillsammans med sin man. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-David Darr.. Mrs Noss hittade skatten 1937 tillsammans med sin man. Det är ett faktum.  

-Norman. Expeditions Unlimiteds roll är att bekräfta eller inte bekräfta guldets existens. 

-Kenneth. Armén har vidhållit från början att det inte finns nån skatt.  

-Norman. 90% av de här rykterna och legenderna är inte baserade på fakta 

 -Kenneth. Tillståndet ger mr Scott till rätt till bege sig till den plats där skatten sägs finnas. Om mr Scott hittar en skatt blir vi 

lika förvånade som alla andra. 

-David Darr Framgången eller misslyckandet  för Scotts undersökning  används inte av armén för att förbjuda framtida tillträde. 

-Movsesian. Jag vet inte. Ingen i det här rummet vet. Men armén erkänner inga individuella rättigheter eller anspråk på nåt som 

kan befinna sig på White Sands raketbas. Vi erkänner inga rättigheter.   



 

 

 

 

 

 

-Terry. Jag jobbade med PBS nyhetsgrupp.  Jag gjorde min egen entusiastiska hemliga undersökning. Jag pratade med alla 

grupper, Norm Scott militärpersonalen och reportrarna.  En av de största skattegömmorna i området. Jag gav andra reportrar 

förslag till frågor för de flesta kände inte till mycket om platsens historia. Jag var överallt och tog reda på allt jag kunde. Jag var 

ung och pigg och väldigt exalterad 

-Var tog Terry vägen? 

-Han sitter nog i bilen. 

-Terry. På 70-talet var jag borta i tre år efter Deans Watergate-vittnesmål. Babe skrev till mig och sa: ”Jag behöver dig. Kom 

hem.  

1 dag av 10. Operation Goldfinder. 

-Terry. Operation Goldfinder var min första chans att med egna ögon få se platsen som Babe hade pratat om  hela mitt liv. Och 

att vara där med Babe ….  Det var min månfärd. Dags att hitta guld. Begränsningen i Operation Goldfinder var en följeslagare 

per person. De hade redan bestämt att det skulle bli min moster. Jag var tvungen att tänka ut nåt och ta saker i egna händer.   



 

 

 

Klockan nio ska mr Scott ha en liten pressgenomgång. 

-Norman. Vi går långsamt och metodiskt till väga för att fastställa om det finns nåt, och sen hämtar vi det. Om det finns guld där 

har vi gott om tid att få ut det på. Alla som gör anspråk sprider ut sig till dolda ingångar. 

 

Dag 2 av 10.  

-Jim. White Sands.  Alla ute på Victorio Peak och letar på lika villkor. De kroppsvisiteras innan de går in, så att de inte kan 

fiffla.  

-Jack. Över hela berget öppnades hål som fick namn. Soldier´s  Hole var där kapten Feige gick in. Det urprungliga Noss-

schaktet på toppen och ännu en plats nära berget kallades Bloody Hands   

-Terry. Den med mest seriösa anspråk var kapten Feige. Jag förståt att ni var inne i Victorio Peak 1958. Vad hittade ni?  

-Leonard. Jag hittade ett antal ädelmetalltackor uppstaplade.  

-Terry. Hur många? 

-Leonard. Tre staplar. 

-Terry. Leonard Feige hävdade att de hade hittat en liten stapel guldtackor.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Jim. White Sands. Feige hävdade att de hade hittat en liten stapel guldtackor  

-Terry. Och ni kontaktade White Sands. Vad sa de?  

-Leonardo. De trodde mig inte. 

-Terry. Och som goda militärer tog de inga tackor med sig. 

Jim. White Sands. Vem skulle tro på det? De blockerade ingången så att ingen annan skulle hitta den.  

 

-Norman. Kapten Feige är på väg in. De bildar en linje, de har hjälmar och de är erfarna. De har gått in för första gången.  

Dag 3 av 10.  

-Norman Jag är inte exalterad, men jag är nöjd. Jag ville göra första utgrävningen på måndagen och nu är det söndag, så vi  

ligger före i schemat.  

-Norman. Det här är en ingång som ofta nämns i våra efterforskningar och vi måste kolla upp den, åtminstone för att ta kål på 

ryktena. Det är i alla nåt.                                                                                                kapten  Leonard Feige 

 

-Reporter till Leonard Feige.. Ser det annorlunda ut? 

-Leonard. Helt annorlunda. Det enda namnet på väggen när jag gick in 1958 eller 59 var Serafin, daterad 1951.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. Sen 1961  ledde Orby Swanner en topphemlig, olaglig militär utgrävning. Och Orby Swanner efterlämnade bevis i 

Soldier´s  Hole. Swanners namn och datum då han var här. ”7 oktober 1961,  USA:s armé, 02206135, kapten”. Det här är 

lägerplatsen där inne. Med en tekittel och fem dynamitstavar. Feige var väldigt arg efter Soldier´s Holel där han såg bevis för en 

militär utgrävning som hade förändrat grottorna han hade sett. 

-Reporter. till Leonard Feige Såg du kammaren du var i förut? 

-Leonard. Nej, Jag kunde inte nå den. En återvändsgränd. Nån har jobbat rejält där inne. Det är stegar där nu, och plankor. Fullt 

av stöttor. Jag kunde gå längs gångarna. Inget har lossnat efter sprängningar eller utgrävningar eller annat.  

-Terry. Militären hade förstås förnekat all utgrävning. De kunde inte utforaska hela rutten De tog bort Leonard Feiges anspråk 

från listan i operationen. 

-Norman. Ha tålamod. Vi försöker göra det här rätt och vi har tid på oss.  

 

Dag 5 av 10. 

-Reporter till Ova, Babe Noss. Släpper de in dig? 

-Ova. Det återstår att se. De avrättar mig väl för att jag inte har id-kort med mig.  

-Norman. Vi har skickat ett team till Bloody Hands för utgrävning för hand. Åtta-nio man med hackor och skyfflar tar reda på 

om det finns en grotta och en stor mängd guld under grottan.  

-Jack Det här var platsen för Baileys anonyma pretendenter, Filthy Fifty.  

    



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jack. Okej. Ingen fara. Allt där bakom rasar ner. Vad hände när Scott skadade sig? När Scott hade gått ner i hålet hörde vi nån 

ropa. De andra från Scotts grupp sa att Norman hade skadat armen. Så de hjälpte honom ut med ett rep och undersökte hans 

skador. Läkaren tyckte att på grund av risken för ett sprucket blodkärl borde han evakueras. Han behöver helt klart opereras.  

-Alex, Medan Norman låg på sjukhus spärrades Baileys plats, Bloody Hands, av. 

-Jack  Det kallas för Bloody Hands på grund av ett antal indianmålningar längs hela avsatsen.  Den här grottan beboddes av 

indianer. Den leder till den här avsatsen under handavtrycken. Bloody Hands. Enligt målningen på väggen här kan det finnas en 

liten skatt. Alla de här sakerna… De hade tecken för olika saker. De hade tecken för guld och skatter. 

Jim. White Sands. Det finns petroglyfer av mogollonfolket som föreställer djur. Och en del gjordes nog av apacherna. Det vet 

vi.för att det finns ryttare. Det är efter den spanska perioden när apacherna var där. 

-Jack. Här gör inte Noss anspråk, utan Patterson och Bailey. Familjen Noss har aldrig sagt att det finns guld här. Det rådde en 

förväntan av snart framgång, och rykten om att skrifter på väggen berättade om skatter. Men även dåliga nyheter.  

-Kenneth. Här var jag vid Bloody Hands i morse. 

-Reporter. Varför har de stoppat er? 

-Kenneth. Mannen från delstaten sa att det är en förhistorisk plats 



 

 

 

 

 

 

-Arkeolog, White Sands. Vi har hittat förhistorisk stenkonst på den här platsen. Den här flisan är gjord av människor. Det visar 

att det finns kulturella lämningar under petroglyferna.  

Det är petroglyfer där. Petroglyferna är under.  De har grävt på en arkeologisk fyndplats. Så vi har beslutat att den här tillräcklig 

viktig för att sätta stopp för grävandet.  

-Alex. Och plötsligt var ännu en inmutning ute ur leken. 

 

                                                       Norman Scott på Victorio Peak, Bloody Hands. plats 

 

-Reporter. Du är läkaren som  behandlade Norman Scott. Hur mår han nu?  

-Läkaren. Bra. 

 

  -Terry. Medan allt det här hände fortsatte jag glatt med min egen undersökning  och gick runt och pratade med alla grupper. 

Nu jobbar de med metalldetektorer för att försöka hitta några eller alla tackor som kan finnas kvar.  

-Alex.Terry var så fast besluten att han lämnade pressgruppen och tog fram metalldetektorn så fort han fick chansen.                                                     

-Reporter.. Vad gör du? 

-Terry. Vi kollar olika tänkbara platser i ravinen.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex.  Plötsligt blir Terry intervjuad av en riktig reporter.  

-Reporter. Hur hamnade du här?  

-Terry- Mrs Noss nämnde det här stället. Jag mins att vakten tittade misstänksamt på mig och sa: ”Du är en familjemedlem och 

tillhör inte medierna”.  

-Alex. Nån från pressen har använt redskap som han hade med sig. 

-Terry. Nu var det kört.  

-Vakten. Samarbetar han? Kom. Vi har bett honom sluta. 

-Terry. När det kvarhöll mig ropade jag till vår advokat, som var där. ”Jag tror att jag gripits”.  

-David D. 103, jag är med via radio. 

-Terry. Jag hade gjort ett stort misstag. Jag hade spelat ett för högt spel och åkt fast.  När militärpolisen kom var jag helt 

överväldigad. Jag var nog illa ute och var tvungen att samarbeta. 

-Vakten. Jag kan lika gärna ta isär den. Han har inte gått via er advokat. 

-Vakten. Jag avvisade honom för att ni redan har en följeslagare. 

-Babe. Han är här ensam.  

-Vakten. Han sa att han var med Noss-gruppen. Om den här ett lögnarkonvent vinner han första pris. 

-Babe. Han ville se vad som hände. 

-Lorren. Noss-gruppen har kallats till husvagnen för ett samtal. Det verkar ha hänt nåt, men vi vet inte riktigt vad. 

-Terry. De skulle gripa mig. Men Babes filosofi var att regler var godtyckliga. Babe blev aldrig arg om man ställde till problem 

för en rättfärdig sak. Om hon inte kom skulle det inte bli nån Operation Goldfinder. Och militärpolisen ville inte gärna gripa en 

familjemedlem. Jag släpptes och fick bara lite smäll på fingrarna och nästa dag var jag tillbaka på Victorio Peak. Med rätt 

befogenhet. 

Dag 7 av 10 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              

-Reporter. De har fullt upp. Hur känns det att ha det här teamet här? 

-Orville. Vi vill bara ge dem det stöd som armen har godkänt. Jag väntar mig inte att de kommer att hitta nån guldskatt men jag 

kan ha fel också.  

-Terry. Tiden började rinna ut för Operation Goldfinder så Scott fick utforska alla inmutningar så fort som möjligt. Alla stod på 

hans sida, utom Babe. 

                               Norman Scott                                             F. Lee Bailey                                                         Violet Yancey 

  

-Terry. Tiden började rinna ut för Operation Goldfinder så Scott fick utforska alla inmutningar så fort som möjligt. Alla stod på 

hans sida, utom Babe. Eftersom Scott var lierad med Bailey och hade en kontrakt med Violet Yancey hade Babek orsak att vara 

misstänksam mot Norms roll. Det var han som hade spårat upp och uppmuntrat de andra grupperna.  

-Alex. Men anspråken dog en naturlig död, ett efter ett. En del andra grupper visade sig bara vara skrävlare eller folk som hört 

historien och ville nästla sih in och göra anspråk.  

-Reporter. Vilka gör anspråk på det här hålet. 

-Bailey-grupp. Flera av oss. 

-Alex. Till och med Norman började tröttna. Han avslöjade presenterna, en efter en. Han hade till och med en burk i fickan. 

-Norman.  De flesta ledtrådar vi hade har vi nu avfärdat. De är inte grundade på fakta.  Av nio ledtrådar efter att ha intervjuat 

325 personer har vi bara en legend kvar och det är Noss schaktet.  

-Terry. Babe blev Norm Scotts sista hopp. Så Norman Scott vände sig till henne.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Norman. Vi måste slå oss ihop, för det är nu det gäller. Om vi skulle hitta nåt tar utgrävningen lång tid.  Och on ni inte får nåt 

uträttat under de här elva dagarna är ni tillbaka där ni var 1955. Ingen av oss blir yngre. 

-Terry. Babe och Norm skulle aldrig kunna samarbeta i all vänskap så länge Norm samarbetade med Violet Yancey. Noss 

advokater har sagt att de inte skulle samarbeta med er firma. 

 

Dag 9 av 10., Operation Goldfinder 

 

-Reporter. Nu ger Noss er information. Har nåt förändrats? 

-Norman. Ja, det känner jag. Noss grupp samarbetar med oss. 

-Alex. Under Goldfinder köpte Norman Scott ut Violet Yanceys anspråk. När Violet var ute ur bilden var Babe redo att göra 

affärer med Norman. 

-Ova, Babe. Norman frågade mig första dagen om jag hade några hål att tita på. Jag sa nej. Om jag hade velat hitta det hade jag 

jobbat i Doss-schakt. 

-Alex. För att undersöka alla Noss ställen tog Norman in markradarexperten Lambert Dolphin. 

 -Lambert. Jag hade läst historier om Victorio Peak flera år före min inbjudan och nu är jag nyfiken. Jag vill veta vad som finns 

i berget. 

-Alex. Syftet med markradarn var att lokalisera grottan som Doc sa fanns där och bevisa att historien stämde. Vi ska kolla upp 

teorin att det finns en ingång t kalkstenen från toppen till foten av berget. Om ni kan fastslå att kamrarna sannolikt existerar har 

ni kommit långt i att bevisa att Doc Noss information stämde. Scott och Dolphin skannade Noss översta schakt.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Loren, RBS reporter. Platsen har förändrats sen Doc hittade den. Den mätte 2.5 gånger 2.5 meter,. men är mindre nu.  Armén 

har lagt ett galler över den, så att inte andra ramlar ner. 

 

Dag 10 av 10, Operation Goldfinder  

 

-Loren. Efter en klättring som skulle trötta ut en ung man når Ova-schaktet och överlägger än en gång med Norman Scott.Jag 

vill ställa en fråga. Det här schaktet har Doc byggt…. 

-Ova/Babe. Och jag. 

-Loren. Och ni.Vilket år blev det klart?  

Ova/Babe. Det var säkert före 1949.  

-Loren. Dr Dolphin frågade Babe var i berget grottan var. Hon försökte beskriva det, så han sökte djupare. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Lambert. Här är radarantennerna, här är min radarskärm . Vart jag än tittade såg jag samma djupa signal. Signalen var nästan 

alltid mellan 80 och 120 meter djup. Doc Noss historia var helt klart trovärdig. Grottorna verkade finns där på radarn, och det 

var en överraskning. Grottorna verkar vara stor. Och med stor menar jag en diameter på 30 meter. En liten grotta skulle inte 

upptäckas av radarn på det djupet. 

-Norman. Lambert Dolphin har hittat en stor grotta på ett djup av 120 meter.  

-Terry. Babe hade fått återupprättelse och allas ton förändrades. Plötsligt sa Norman: ”Hon vet precis vad hon talar om”.  

-Norman. Det Ova Noss har sagt verkar stämma. Allt hon hade sagt hittills visade sig stämma.  

-Letha. Grottan är långt där nere. Precis där Doc sa att den var. 

-Terry. Nu var hon inte bara en gammal dam med en fantastisk historia. Hon var experten. 

-Lambert. Vi trodde inte att vi skulle hitta en stor grotta, och inte armén heller. 

-Terry. De första tio dagarna var slöseri med tid med alla störande anspråk. Men sen, i sista minuten… 

-Norman. Baserat på information vi har fått vet vi var den här grottan är och att den existerar. 

-Alex. Med den nya informationen, och tiden som gick, började de gräva.  

 -Alex. Norman Scott bad om tre extra dagar och fick det.   

 

Dag 11 av 13. 

 

-Alex. White Sands general har gått med på att förlänga perioden för sökandet på Victorio Peak till solnedgången fredagen den 1 

april. Förlängningen grundas på mr Scotts uttalande att han då kan ta sig igenom övre jordlager och dra en slutsats. 

 

Dag 12 av 13. 

Dag 13 av 13 

 

-Alex. Men efter 13 dagar satte armén stopp för honom. 

-White Sands. Raketbasen White Sands är nu stängd för vidare undersökningar.  

-Norman. Ta bort alla stora stenar och täck över allt. Vi har för lite tid. 

-Terry. Precis när man började uppnå saker kunde Babes information inte följas upp. 

-Alex. Norman fick aldrig tillräckligt med tid. Med bara tretton dagar misslyckades man garanterad.  

-Jack. Inget kan bevisas eller motbevisas på tretton dagar. Operation Goldfinder var en bluf för att underminera Doc och Ova 

Noss legitima anspråk på skatten på Victorio Peak. ”Vi sa ju att det var ett myt”. ”Det var en lögn”.  

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Terry. Undersökningen 1977 förebådade 1990-talet. Jag fick veta precis tillräckligt för att få en ungefärdig idé om hur vi en 

dag kunde återvända.  Det dröjde länge, men tjugo år senare var vi tillbaka på berget för att möta motståndet från militären. Jag 

insåg inte då att det skulle bli konfrontation med basen igen. Vi hade ansträngt oss så för en ekonomisk överenskommelse med 

basen. Men när vi fick vår första räkning var det inte samma pris som vi hade avtalat. Vi betalade redan 3000 dollar per dag för 

att få vara där.  

-Gene. Det var mycket mer än alla våra andra kostnader.  

 

 -Alex. Partnerskapet finansierades av privata investerare, intresserade, familjen och andra. Men vi pressades så hårt att vi inte 

verkade kunna fortsätta.  

-Jim. White Sands. Armén i White Sands betalade inte för nåt. Skattebetalarna ska inte betala sökandet efter guld på Victorio 

Peak.  

-Alex. De enorma summor basen begärde av oss var helt orimliga.  

 



 

 

 

 

 

 -Alex. Men när de såg en chans att sicka räkningar och dra in pengar……. 

-Gene. Mannen som förde befäl…. Han sa att det här var bra för vårt land. ”Vi förväntar oss att ni gör det rätta och säger åt er 

vad det är”. Basen gjorde allt de kunde för att sinka oss och hindra oss. 

-Alex. Om de fortsatte så hade vi inte råd att avsluta sökandet. Men vi hade ytterligare ett problem. Arkeologen Dorothy Webb 

följde oss och kunde snabbt sätta stop för oss. Och det oroade oss. Vi var väldigt försiktiga med henne. Hon gjorde bara sitt jobb, 

men det var att spionera på oss. Hon rapporterade tillbaka till militäre för de ville veta vad vi visste.    

-Jim. White Sands. Vilket struntprat.  Helt galet. Det finns inga bevis för att Dorothy var en mullvad. 

 -Alex. Vi var tvungna att att ge dem kartor över vad vi gjorde under marken. Vi skickade kartor när vi började och sex månader 

senare. Det var riktiga kartor, bara inte helt moderna.  

 



 

 

 

 

 

 

 -Alex. Sprickan. Den är 17 meter djup. Skapad av ren muskel - och viljestyrkan.  Den ser jätte bra ut där inne. Inne i sprickan 

hade berget delats .så att det var stabil och faktiskt säkert. Men så småningom blev det kurvor i kalkstensväggarna. Det var bara 

stenar, spillror och stenar stora som en Volkswagen. Det är en stor sten. Det är rena försåtmineringen Om man tog bort en sten 

rasade det ner stenar från 25 meters höjd. Inget håller fast den. Den kommer att ramla ner direkt. Vi kallade det farozonen.  

 -Alex. Farozonen .överskred vår förmåga. Vi hade inget annat val än att ge upp. Om vi försökte gå vidare hade nån kunnat dö. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Terry. När vi gav oss av från Operation Goldfinder lämnade Babe berget och gick mot sin jeep. Det är svårt att beskrivna hur 

besvikna familjen var över att Victorio Peak var ett avslutat kapitel.  

-Loren. PBS reporter. Mrs Noss, ni har inte hittat nåt. Ni får nog aldrig mer se Victorio Peak. Stör det er?  

-Babe. Nej, jag har andra idéer. Vi ska fortsätta gråta tills vi fåt tillstånd.  

-Loren. PBS reporter.  Så ni ska gråta som en liten flicka igen? 

-Babe. Ja. 

-Terry. Fastän Babe hade havt rätt ledsagades vi ändå bort från berget, kanske för att aldrig återvända. 

-Loren. PBS reporter. Enligt ryktet har guldet tagits bort. Tror ni på det? 

-Babe.  Nu misstänker jag att det faktiskt är så men jag tror inte att de har tagit allt. För mycket att bära ut. 

-Jack. Ova Noss överlevde militären. Men tyvärr var det sista gången hon satte sin fot på Victorio Peak. Det är sant. 

 

-Terry. Min mormor dog i december 1979. In i den sista fortsatte hon hoppas på  att berget kunde och skulle öppnas. När Babe 

gick bort … kunde ingen i familjen tror det. För det här var en så stark kvinna. Det föll oss aldrig in att vi skulle förlora henne. 

Vi kunde helt enkelt inte förstå att Babe var borta. Och jag var …. Jag var förtvivlad.  När hon dog… kände jag nästan att jag 

hade ärvt jobbet.  



                                                             Babe och Doc 

 

 

 

 

 

 

-Terry. När hon dog… kände jag nästan att jag hade ärvt jobbet. Det var upp till mig att avsluta det hon och Doc hade påbörjat 

Flera år innan hon dog gick jag till juvelbutiken och köpte en liten guldtacka till henne i en guldkedja. Hon bar den lilla 

guldtackan varje dag resten av livet. Den dag hon dog hade hon ramlat och råkat ut för en olycka. Det sista hon gjorde var att ta 

av sig guldtackan och ge den till moster Letha. Hon tittade allvarligt på henne och sa: ”Ge den till Terry”. ”Han vet vad han 

måste göra”. Hon överlämnade halsbandet och sa: ”Ge det till Terry. Han vet vad han måste göra”. Jag tog det på allvar. Jag 

förändrades nog för alltid av både hennes liv och död.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. När Babe dog var det nån inom mig som hårdnade och sa: ”Okej, nån måste avsluta det här”. Jag måste bli den som bröt 

familjens förbannelse. Jag måste bli den….som mötte media och fick hantera skratten och de hånfulla kommentarerna. Jag måste 

jobba med folk som hade behandlat mormor illa. Hon kunde inte längre stå upp mot generalerna. Jag måste föra hennes talan. 

Det stred mot min natur och min personlighet att bli en kontroversiell uppviglare som ställde krav och navigerade genom 

byråkratin. Jag visste att det skulle bli tufft. Jag visste inte om jag skulle orka med det. Men om ett monster jagar en i 

mardrömmarna är det bästa man kan göra att möta monstret. 

 

-Jim, White Sands. Det började på White Sands public affairs-avdelning 1977. 

-Terry. När min moster kom tillbaka med Babes aska sajag att vi att vi inte skulle ge upp Babes dröm att öppna Victorio Peak. 

Jag var tvungen att komma på ett sätt att gå vidare. 



 

 

 

 

 

-Jim, White Sands. Det började på White Sands public affairs-avdelning 1977. Min fru och jag beordrades till militärbasen för 

att jobba. Vi körde dit, och sista kvällen innan vi kom fram gick vi på en mexikansk restaurang. På väggen satt ett tv.  Dan 

Rather rapporterade om guldjakten i mars 1977. Det väckte mitt intresse. I mitt jobb var alla dagar olika. Ibland svarade man i 

telefon eller tog med en fotograf till Trinity Site där de sprängde den första atombomben. Folk frågar vilken rätt jag har att uttala 

mig. Jag har pratat om det i Playboy. Det kan man inte säga om nån annan. 

 

En av de mest populära frågorna som folk ställde när jag hade en vissning var: ”Kan jag besöka Victorio Peak?”  Jag sa: ”Nej”.  

Många säger sig ha sett eller känt lukten av guld. De har drömt om guld. Men jag tror inte att det räcker för att man ska ha rätt 

till det.  

Pratet om att det fanns 100 ton guldtackor gömda inne i berget på basen väckte uppmärksamhet.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jim, White Sands. Jag har gjort den här hemma. Det är bara en träbit. Jag har målat den med guldfärg. Men om den var äkta 

guld skulle den väga cirka 16 kg. När man har jobbat på White Sands i 30 år får man en guldtacka. Det är vad de har gjort med 

dem. 

(Min personliga uppfattning är att guldtackan är från Victorio Peak. Raketbasen White Sands har fått tillräcklig många 

guldtackor i sin ägo så att basen kunde dela ut guldtackor till sina anställda efter 30 års verksamhet. Jag tror att guldtackan i Jims 

hand är äkta och är från Victorio Peak. Ingen gör guldtacka av träbit när man jobbade vid basen som har hämtat cirka 200 ton 

guldtackor från berget Victorio Peak som vederbörande vittnena var med om.) 

 

-Jim, White Sands. En sak har jag alltid undrat. När jag träffade Terry var han trevlig ung man. Jag har alltid undrat om 

familjelegenden….  Det är svårt att förstå hur de kunde tro på den i så många år. Efter allt negativt som hände hött de fast vid sin 

historia. 

-Jim, White Sands.  Jag var skeptisk redan från början, 100 ton guld är väldigt mycket. Till slut fick jag ett namnskylt där det 

stod ”Skeptiker”.  

 



 

 

-Terry. Efter Babes död 1979 måste jag hitta ett sätt att fortsätta. Jag kände en plikt mot familjen att slutföra deras arbete. 

Även mot historien. Vi gör inte alla val själva, ibland väljer livet ät oss. Och det här var inte mitt val. Men jag insåg inte då hur 

mycket det skulle kosta mig.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. Efter Operation ”Goldfinder” var det omöjligt att få tillgång till berget. Men jag visste så mycket att jag fick en idé 

om hur vi skulle återvända en dag. Min mor, min moster och min morbror gav mig en fullmakt. Vi gick ett juridiskt 

kompanjonskap Då hade vi en grupp som tillvaratog familjens intresse. Det blev ”Ova Noss Family Partnership”.  När vi 

började i slutet av 80-talet sa jag att jag kunde anlita Norman Scott som hade lett Expeditions Unlimited under operation 

Goldfinder. Men när Norm kom, sa jag: Vi har ett problem. Du äger Violet Yancys jordlott. Den bör du överlåta på oss. Han 

överlätt den på oss för en dollar. Han var övertygad om att det fanns en skatt där. När jag erbjöd honom en konsultkontrakt 

tackade han ja. Norm Scott var den enda som hade tillstånd att besöka Victorio Peak. Den kostade 5000 dollar i månaden. Men 

Vi hade väldigt lite pengar.  

-Terry. Jag hade vänner som kontaktade sina vänner. Plötsligt var det många som ville hjälpa till. De bidrog med några dollar. 

Korståget hade börjat. Stiftelsen vill tacka personalen på Hilton och företaget för visad artighet mot medlemmarna i Ova Noss 

-stiftelsen. Tack för att ni närvarar på vårt första möte i Las Cruces.  

-Letha. Jag har ett sjukdom som Doc beskrev som nåt man aldrig bli frisk från. Den är dödlig, Den kallas guldfeber. 

-Terry. 20 år. Historien om den försvunna skatten har förvandlat Victorio Peak från ett berg i ödemarken till ett område med 

stor aktivitet. Som har uppmärksammats av rättssystemet finansdepartementet och Pentagon.  Och som John Dean vittnade om 

under Watergate även presidentens stab och kabinett.   

 



 

 

 

 

 

 

-Terry. Jag samlade ihop några videor för att skicks till Försvarsdepartementet. Det var så jag träffade Alex. Jag bad honom 

göra några videoband och berättade historien för honom. 

-Alex. Jag hade ett produktionsbolag i Irvine, Kalifornien. Jag minns var jag satt, soffan, alla detaljer. Det var ett sånt 

ögonblick. 

-Terry. Han sa: ”Jag vill vara med”. Jag sa: ”Det finns inget att vara med i än”. Han sa: ”När ni besöker Victorio Peak vill jag 

följa med”. Jag sa: Visst, men det kommer att förstöra ditt liv”. 

 

-Terry. Nu när vi hade råd att betala Norman Scott anslöt han sig som konsult. 

-Norman. Han undrade om jag trodde att jag skulle få tillstånd att åka dit. Jag sa: ”Jag tror det, Jag har fått det förut”.  

-Terry. Jag ville sätta bollen i rullning och åka till Victorio Peak. 

-Alex. Först måste du skriva ett brev till árméministern och förbereda en ansökan med hela historien bakom berget. Se om du 

kan få till ett möte med honom. Jag hade blandade känslor för Norman Scott. Han var pompös. Han sprätte runt som högsta 

hönset.  

-Alex. Skrattande. Han skickade ett brev några dagar senare. Det såg officiellt ut med brevhuvud och allt. Han skev: ”På 

begäran är ditt liv härmed förstört. Välkommen ombord”. Målet just då var att Terry skulle få till ett möte árméministern 



 

 

 

 

 

 

 

 

-Norman till White Sands. Jag förstår att du måste täcka dina utgifter och att du inte kan nämna en specifik summa utan att 

ha allafakta.  

-White Sands. De här siffrorna är korrekta.  

-Norman. Vi kom inte närmare ett tillstånd att besöka berget under dessa möten. Det här täcker varken dina administrativa 

kostnader eller våra om det finns ett betydande fynd där.   Tror du inte att det blir ett problem för armén och ditt befäl?   

-White Sands. Nej, det blir inte problem. Du måste betala priset. 

-Alex. De bad om mer och mer pengar och gjorde det allt svårare. Vi insåg också att vi behövde en politisk tungviktare. En 

advokat som kände till Washington. Terry hittade till slut Bill Casselman. 



 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Vi måste involvera Kongressen senatorer. Och det är ingen lätt uppgift. 

-Terry. Jag reste till Washington fjorton gånger. Jag sökte upp kongressledamöter och senatorer.  Min advokat Bill 

Casselman rekommenderade att vi skulle be om ett möte med försvarsministern.  Jag fick ett möte.   

-Alex. Bill var en vän till en vän. Han hade varit rådgivare till president Gerald Ford. Han uppmuntrade oss på ett sätt ingen 

annan kunde. Han sa: ”Vi fixar det här”. Terry samlade in pengar. Han hade Bill Casselman  och Norman Scott på sin sida. 

Vi ansökte om tillstånd, men inget hände. De ignorerade oss. Befälet för basen sa: ”Ni kan komma till basen men ni måste gå 

via kongressen” Vi tänkte… okej..  

 

-Alex. Vi var frustrerade över all vätan. Det gick flera månader   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex. De satte sig ner och sa: ”Vi har tillåtelse att ger er tillgång”. Samtalet började bli lite obehagligt medan jag lyssnade. 

De sa: ”Vi har aldrig mött en mer hatad grupp än er”.  Varför är vi så hatade?  

-Terry. Jag vet inte vad vi hade gjort oss skyldiga till. Jag vet inte varför motståndet…  mot vårt projekt var så stort. 

-Alex. Mötet var meningslöst. Det blev inget avtal.  

-Terry. I Pentagon hade man starka motiv att vilja ta död på legenden om Victorio Peak. När vi försökte få tillstånd att 

besöka berget kom det ena bakslaget efter det andra, och…. Jag testade positivt för aids.  Jag hade också drabbats av cancer. 

Jag levde med det man såg som en dödsdom på 80-talet.  Läkarna sa flera gånger att jag hade väldigt liten chans att överleva. 

Jag var utmattad fysiskt, psykiskt, ekonomiskt och andligen, på alla tänkbara sätt Mina hälsoproblem och problemen med 

Victorio Peak inträffade samtidigt. Det var den mest skämmande tiden i mitt liv. Jag måste samla allt mod jag kunde finna i 

minnet av Babe. Oavsett vad man tycker om Doc, Babe eller skattjakt historierna visade det sig efter operation Goldfinder att 

Babe hade rätt. Och jag kände att jag hade ork att fortsätta att kämpa. Jag måste bara hitta ett sätt att återvända till berget. Sen 

fick vi hjälp från oväntat håll.  

-Alex. Terry fick hjälp av en lobbyist  Men Terry ville att jag skulle följa med.  Vi åkte till Pentagon.  Vi blev hänvisade till 

försvarsministerns väntrum.  I sista stund sa de: Ni kommer inte att få träffa försvarsministern, utan stabschefen. Det verkade 

ha anordnats i all hast.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Unsolved Mysteries. Legenden om ett skatt begravd under ett ett berg i New Mexico . Skatten kan vara värd närmare två 

miljarder dollar.  

-Terry. När ”Unsolved Mysteries” bestämde sig för att göra ett program om Victorio Peak 1989 hade jag redan skickat min 

ansökan.  

-Alex. Unsolved Mysteries förändrade allt.  

-Unsolved Mysteries Tittare har ringt in och sagt att de har bevis för att det fanns guld i berget som regeringen har tagit hand 

om.   

-Alex. De sa att det avsnittet hade slagit tittarrekord. Dagen efter avsnittet ringde pentagon och sa att vårt tillstånd var klart 

att skriva på.  

-Terry. När vi äntligen lyckades och fick vårt tillstånd presenterades det för Representanthuset av en delegation från New 

Mexico. 

  

-Terry. H.R.2461, lagförslaget som gav Pentagon pengar, hade en tilläggsklausul som gav Ova Noss Family Partnerschips 

tillträde till White Sands militärbas. 

-Alex. Det tog ett tag innan det sjönk in, men vi hade tillstånd. Det hade tagit fem år. Det krävdes ett program. Tio timmar 

senare var tillståndet underskrivet och vi kunde bege oss i berget. Jag tittade på Terry för att se hans reaktion. Han var mållös. 

Det tog tid innan det sjönk in. 

-Terry. Det var då bevisen granskades på toppnivå. Armén fattade beslutet att godkänna vår begäran att företa en utgrävning 

på Victorio Peak.  

 

-Terry. H.R.2461, lagförslaget som gav Pentagon pengar, hade en tilläggsklausul som gav Ova Noss Family Partnerschips 

tillträde till White Sands militärbas. 

-Alex. Det tog ett tag innan det sjönk in, men vi hade tillstånd. Det hade tagit fem år. Det krävdes ett program. Tio timmar 

senare var tillståndet underskrivet och vi kunde bege oss i berget. Jag tittade på Terry för att se hans reaktion. Han var mållös. 

Det tog tid innan det sjönk in. 

-Terry. Det var då bevisen granskades på toppnivå. Armén fattade beslutet att godkänna vår begäran att företa en utgrävning 

på Victorio Peak.  

 

-Terry  Det här bli toppen. Victorio Peak. Jag trodde att det skulle ta två år. Jag måste le åt den naiviteten för det har tagit 

cirka femton år från min mormors död till där vi befinner oss i dag.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry  Äntligen kan vi gräva ut Docs ursprungliga passage i berget. En av medlemmarna i teamet sa att det här är ett 

mirakel. Och jag håller med. Det är nog en rad mirakler.  

-Alex. Medan hela världen tittade på kunde Terry meddela att vi skulle återvända till berget. 

-Terry. Vi är glada att vi kan fullfölja utforskningen som mina morförändrar påbörjade för 50 år sen. Äntligen hade vi 

lyckats. Jag sa:: Wow! Det här blir inte lätt.  

-Terry. I fyra år på 90-talet hade vi folk som grävde där utan att hitta nånting.  

-Jim. White Sands. Det bevisar att det aldrig fanns nåt guld där. Militärbasen hade gjort tillräckligt. Det var kanske dags att 

avsluta det.  

-Terry. Pressen ökade. 

-Gene. Det var en kamp mot klockan.  

-Alex. Vi hade inte råd med ännu en återvändsgränd. Nästa väg in i berget måste leda till grottan med skatten.  

- 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex. De röstade för att jag skulle ta över projektet. Det var inte vad jag ville. Men det kändes som en bra idé att jag gjorde 

det.  

  

 

-Alex. Det skulle inte vara för evigt. Nån gång skulle det ta slut. Resurserna började tryta så vi måste ha ett bättre plan för att 

komma in i grottan. 

-Terry. Alex ledde teamet varje dag. Jag jobbade mest från projekthuset. 

-Alex. Terry hade en kommitté som ledde operationen. Det gick inte så  bra. Terrys lösning var att vi skulle rösta på den som 

skulle det.  

-Terry. Nån måste ta hand om det.  

 

  

 

-Alex. Vi kunde inte ödsla resurser eller tid. Vi behövde ett vetenskapligt tillvägargångsätt. Doc Noss grotta är stor nog att 

rymma 16 000 guldtackor. Vi insåg att vi behövde teknik för att hitta den. Då fick vi idén att göra en seismisk undersökning. 

Då kunde vi få en tredimensionell bild av vad som fanns i berget.  

-Terry. Jag skaffade kontakter under operationen Goldfinder. En av dem var dr Dolphin.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. Jag skaffade kontakter under operationen Goldfinder. En av dem var dr Dolphin.  

-Lambert. Jag vill undersöka toppen med radar. 

-Alex. Han kunde hänvisa oss till andra i hans bransch. Med seismiska undersökningar kunde vi se hålrum  gångar och 

grottan som Doc beskrev med större upplösning än vi kunde med georader.  

 

-Alex. Vi fick kontakt med John Washbourne Han var en riktigt jobbig jävel. Vi kanske kör på det Han var vår geofysiker 

och en smart kille. Väldigt smart kille. Jobbigt som fan, men smart.  

-John W. Jag tog min doktorsexamen på Berkeley  och jag kom hit för att vi ska göra geofysiska undersökningar.  

-Alex. Så här funkar det: Seismografen registrerar elektriska impulser. Signalerna kommer från en geofon,  ett slags mikrofon. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-John W. Ljudet från explosionen färdas sex gånger snabbare genom sten. I luften färdas det 340 meter per sekund och genom 

sten 1800 meter per sekund.  En dramatisk fall i signalhastigheten indikerar att man har hittat ett hålighet. Det vi letade efter 

var ett stor hålighet, skattkammaren. Det södra väggen var det bästa stället att samla in data. Men det är ingen lätt uppgift.  

-Alex. Vi placerar ut geofoner så att geofysikerna kan börja. Det är nåt nytt varje dag. Vi placerar ut geofoner, som avger 

signaler. Vi ska också placera en sprängladdning här, en tändhatt.  Den sänder energi genom berget. Ju fler geofoner, desto 

tydligare bild.  

Jag står vid den södra väggen. Geofonerna sitter här på den här väggen med 1,5 meters mellanrum. Vi har totalt 24 stycken på 

den här väggen. På andra sidan sitter de resterande. Vi har totalt 72 geofoner. I varje geofon satt en kabel som löpte 

hundratalsmeter till seismografen. Det var kilometervis med kablar. Sen sprängde vi. 

 

 

-John W. De är fästa på väggen i en rak linje. Alla ledningarna går till seismografen. Vi lämnade berget och utförde en 

sprängning.  

. 



 

 

 

-Alex. Sen sprängde vi. Det är ingen vetenskap Den här gången ser vi det. Vi kommer fan att lyckas. När datan kom in lade 

John in den in datorn. Den här var ingen snabb process i början av 90-talet. Mjukvaran på den tiden var begränsad. John 

kodade sin egen mjukvara för att få en visuell representation.  



 

 

 

-Alex. Efter undersökningen gjorde John en 3D-modell men den var inte komplett. Det seismiska programet gjorde att vi fick 

en bild av berget genom att placera geofoner i mitten och skicka signaler från båda sidorna av berget och sen samlar in 

informationen.  

-Alex. Jag kan göra markeringarna större. Titta på skärmen. Se så stora de kan bli . 



 

-Terry. Företaget hette Cherrington och de borrade horisontellt. Martin Cherrington företagets ägare och VD kom dit 

personligen för att övervaka borrningen.  Av ett horisontellt borrhål. Han var känd som gudfadern av horisontell borrning.Han 

blev berömd. Han hade borrat under Yangtzefloden i Kina. Vi var imponerade över att nån av hans kaliber anslöt sig till 

teamet.  Cherrington kom med en stor lastbil och borrigg. 

 

-Alex.  Vi hade tvådimensionell data. Vi saknade det vertikala från toppen och ner. Vi behövde sensorer under berget för att 

samla in data från en sprängning på toppen som gick hela vägen ner. Med den här nya informationen och allt mindre tid insåg 

vi att vi behövde hjälp. Terry berättade att nåt coolt var på gång.  

-Terry. Jag såg det som mun uppgift att hitta utrustning som kunde göra det jobbet. Det var min roll att se till grabbarna på 

berget hade allt de behövde.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Vi var begränsade när det gäller vägarna. Vi måste använda de vägar som fanns, vi fick inte köra utanför dem. Alla, även 

den tunga lastbilen, måste följa reglerna. Jag varnade dem. De frågade mig om vägarna och jag sa att de var livsfarliga men i 

övrigt rätt okej. När man kommer till den första toppen finns det sten. 

-Alex. Vägen var så illa att bränsleslagen gick sönder. Man fastnade i en rot, och slangen mellan tankarna gick sönder. När 

lastbilen kom till en svår sväng hamnade hjulen utanför vägen. Den kunde lätt glida nedför berget. ”Jäklar” tänkte jag. Vad ska 

man göra?  

-Terry. Hjulen var utanför vägen. Jag tänkte att det här var slutet för projektet. 



 

 

 

-Terry. Det går inte att utforska så här utan att ha en ständigt närvarande förväntan om att vi i dag kanske kommer att göra en 

upptäckt som löser gåtan och leder oss till skattkammaren. 

-Alex. Vi har bedömt var man bäst tar sig in. På grund av det begränsade antalet befintliga vägar var Gaddis-ingången ett 

logiskt ställe att välja. Den sträcker sig redan långt in i berget. 

-Jim. White Sands. Gruvbolaget Gaddis fick tillåtelse att jobba där i 30 dagar 1963.  Deras tunnel sträcker sig över 60 m in. 

-Alex. Vi beslöt att ta oss in via Gaddis-tunnel. Det krävdes väldigt lite arbete för att göra den redo och börja.  



 

 

 

 

  

 

-Alex. Vi ordnade ett rör på 12 m som var gjort i korrugerat stål och används för dränering. Vi fick lista ut hur vi skulle göra. 

Hayseed begav sig dit för att se vad som krävdes. Innan vi viste ordet av han hade fraktat dit röret och tryckt in det. Han fick in 

det och jag undrade hur han fick upp ett rör på 12 m som vägde två ton på sin lastbil helt ensam och sen trycka in det. Han 

tittade bara på mig: ”Det var en vanlig arbetsdag”.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Hayseed. Man kan inte leja oss, vi jobbar bara gratis. 

-Alex. Röret gjorde att vi komma in i berget. Det var säkert nog. Det gav oss tak över huvudet när vi började gräva på andra 

sidan. Från där vi befann oss var det bara 18 m till skattkammaren men för att komma dit var vi tvungna att borra rak genom  

riskzonen. 

-Alex. Här är den stora sprickan. Tittar man upp kan man se nederdelen av Noss-schaktet. Vi var tvungna att ta oss igenom den 

tjocka väggen med stenblock för att komma till skattkammaren.  

-Alex. Här är ett enormt stenblock. Det här en liten sten, men har stora ättlingar. Det läskigaste var enorma hängande stenblock. 

De satt fast 20 m ovanför oss. De var livsfarliga och instabila.  

-Gene. De måste bort på nåt vis. Vi vill inte få dem i huvudet. 

-Alex. Vi kunde inte säkra dem och vi kunde bara passera här om vi fick bort bumlingarna. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Kent visade oss hur man borrar en serie hål med rätt avstånd och fyller dem med ammoniumnitrat, detonatorer och 

sprängkapslar. Efter ett tag fick vi  klara oss själva. Jag försökte pressa in den så högt som möjligt under stenblocken. Jag sa 

bara: ”Okey den sitter fast”. Jag tänder stubinen och dra. Jag har en minut på mig. Explosionen är otroligt spännande. Jag 

ställde mig i en liten smyg, åtta, tio meter bort. Gene står runt hörnet, lite längre bort. John Washbourne stod också längre bort. 

Jag började bli orolig. ”Ska jag ta mig härifrån innan det smäller?” Har jag 30, 20 eller tio sekunder på mig?  Man brukar vänta 

tills stoftet har lagt sig men den här gången sprang vi dit för att se vad som hade fallit ned.  

 

-Alex. Vi gick rak igenom dammolnet. 

-Gene. När laddningen detonerade rasade allt på klyftans västra sida samt den nedre Noss-ingången ihop i en hög.  

-Alex. Den var borta, som om det aldrig hade funnits.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Området där sugbilen stod hade sjunkit med 4,5 meter. Man kunde sr linjen där gruset var förut. Jag tänkte: ”Jisses! Det 

var där sugbilen stod”.  

 

-Alex. Området vid det nedre Noss-schaktet var helt blockerat. Det var bara en enorm grushög där. 

-Gene. 30 meter grus rasade ihop i en nög. Den nedre Noss-ingången blev bara en silo. Ingången vi hade använt i åratal hade 

försvunnit och hade ersatts med ett hål på 6 m. 

-Alex. Vi såg på varann och sa: ”Har vi gjort som Doc?” Gjorde raset att vi kan ta oss in? Det var otroligt. Det fanns en liten 

öppning efter raset. När jag såg skadorna efter explosionen var det dags att Kent, gruvförmannen, fick se vad jag hade gjort. 

Han tände en cigarett. Jag sa: Kent, jag fick berget att rasa ihop. Då sa Kent: Bra, då rasar det inte över oss.  

-Kent. Men nu måste ta oss igenom det. Eller gå runt det och komma tillbaka till samma ställe.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Kent. Men nu måste ta oss igenom det. Eller gå runt det och komma tillbaka till samma ställe.  

-Alex. Då blir resan 10 m längre. Nu kanske vi har 20 m till skattkammaren.  Det är en möjlighet.  Viken röra. Kent ville backa 

och gå förbi det. 

-Reid. Det är ett viktig dag idag. Vi får börja om från början. 

-Alex. Men det var väldigt svärt att göra framsteg. Vi stötte på nya hinder som vi fick gå runt. De var överallt.  

-Alex.. Vi stötte bort lavaklumpar stora som volleybollar. Med samma konsistens som tandkräm, som sen hade förstenats. När 

vi tog bort dem, rann det bara ned fler. En del av lavan rann igenom bergets mitt.  

-Gene. De fortsatte bara rinna ned och fylla upp stället. Oavsett hur mycket vi tog ut, kom det mer. 

-Alex. Det rasade framför oss. Ännu en återvändgränd. 

-Alex.. Vi fick fortsätta byta riktning. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex.. Kent inspekterade tunneln och såg att den var instabil.  

-Gene. Berget var instabilt, så Kent stängde av tunneln.  

-Alex. Vi fick packa och ta en annan. Kent hade en kompis som drogs med i raset. Stenarna kom i rörelse och han drogs med. 

Det var livsfarligt att fortsätta. Flyttade man en sten, riskerade allt att rasa. Den var den längst 20 meter nånsin. 

-Alex. Vi flyttar till tunnel A2 som är aktiv. Den går till huvudgrottan.  

-Alex.. Vi kanske hade grävt 35, 45 m extra i stället för  att gå direkt in. Ett fackföreningsjobb…  -Det är kört. 

-Alex. Till slut hade vi grävt oss runt den.  



 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Vi riggar den och tänder stubinen. Sen får vi lite hopp igen.  

-Alex. Vi visste att den låg mellan återvändsgränderna. Vi jobbade vidare i den här tunneln. Kent ville borra långa hål.  Det gör 

man genom att förlänga borrhuvudet med stålstycken. Vi var 30 m in i berget och letade efter ett hålrum. Alla borrhuvudena 

fastnade. Det gick inte längre. De drog ut det och försökte igen. Det fastnade hela tiden. Det gick inte igenom.  

-Alex. Det är en stor spricka här. Jag kom till ett hålrum på nån meter, men kom inte till andra sidan. Varje gång vi borrade sa 

John att vi skulle stöta på ett hålrum och det gjorde vi. Då började han göra bakåtvolter eftersom han hade haft rätt. Vid varje 

hålrum, tänkte vi: ”Det kan vara skattkammaren”.  



 

 

 

  

 

 

 

  

-Alex. Vi kom in ca 2 m. Vi tog in en mikrodumper för att gräva ut bråten. Vi borrade, sprängde och rensade oss fram ca 2.5 m 

om dagen. Alla trodde: ”Vi är nära”.  Då ville Kent använda lite mer dynamik för att krydda det lite.  

-Alex. Vi kom in ca 2 m. Vi tog in en mikrodumper för att gräva ut bråten. Vi borrade, sprängde och rensade oss fram ca 2.5 m 

om dagen. Alla trodde: ”Vi är nära”.  Då ville Kent använda lite mer dynamik för att krydda det lite. Jag ska ge den liten extra 

tryck. Tänk var det här!  

-Alex. Vi var mindre än 6 m från skattkammaren. Vi hade aldrig varit närmare. Oren sa att det skulle ta tio dagar. Då hade vi 

hållit på i fyra år. Då fattar man hur otroligt svårt den här typen av gruvarbete är samt försöksgrävningar i en komplex 

stenlabyrint.  



 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

-Alex. Vi hade hittat getben förut men nu var vi 60 höjdmeter från toppen och över 250 m från ingången. Det bor inga djur så 

långt in i berget. De håller sig på ytan. Jag höll det och tänkte: ”Det kanske är ett människoben”. Doc har sett 79 skelett, så vi 

letade efter itspridda människoben.  Om det här var skeletten, som Doc beskrev var vi på väg in i skattkammaren. Jag lade 

största benbitarna i en behållare. Jag hämtade arkeologen direkt, så han skulle kunna verifiera det i realtid så folk fick veta att vi 

inte hade lagt dem där.  

 

 

-Alex. Jag stod utanför när de anropade mig på radion. Kom in, sa de. Jag gick in och… Från det högre hörnet ….rann det 

ut…benfragment. Jag mins att Kent tog upp dem och sa: ”Det här är benknotor”. Radien på utsidan var ca 2.5 cm. På insidan, 

där märgen sitter, var den 1 cm. Det var ett stort jävla ben vad det än kom ifrån.  

-Alex.. Jag gick ut och såg dammet efter honom. Han åkte tidigt den dagen. Jag åkte till stan och och ringde arkeologen. -  

Kan du titta på dem och berätta och vad det är? Kan vi träffas?. Vi gör det på måndag, sa han. Jag sa: Okej. Det skulle ta 

ytterliggare 72 timmar innan vi kunde bevisa att Doc talade sanning. Sen skulle vi ta oss in i skattkammaren. Vi hoppas hitta nåt 

snart.  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex.. Vi var ca 6 m från målet och hade hittat benknotor. Benbitarna började rinna ut. Då blev vi väldigt begeistrade. 

-Jim, White Sands. I skattkammaren påstods det har legat två dussins skelett Berättelsen varierar beroende på vem som 

berättar den.    

-Alex. Vi beslöt oss för att inte vänta tills på måndagen för att prata med arkeologen. 

-Alex.. Vi skickade ut ett kommuniké och sa att vi var nära skattekammaren. Vi är bara några meter ifrån den. Efter fyra års 

utgrävningar skulle det ha ca eb vecka till. De satte stopp för oss, så vi fick avbryta.  

-Terry. De stoppade oss, så vi fick avbryta hela projektet. Inom loppet av 48 timmar återkallade armén vårt tillstånd.  

-Gene. Det var stötande. Jag blev helt rasande. 

-Alex. För mig personligen var det helt förödande. Flera års väntan och uppoffringar …. 

-Gene. De avbröt projektet precis innan vi kunde ta oss in.  

-Jim, White Sands. De hade jobbat där i nästan fem år och hade grävt och grävt och grävt. De hittade inget guld. De hittade 

inte en enda kammare heller. 



 

 

 

 

 

 

-Jim, White Sands. De slutade betala sina fakturor. Lägg av! Vem skulle betala sina fakturor när man har 225 miljarder dollar i 

guld 1.5 m bort? Det är bara vansinne. Beklagar, men det är vansinne. 

-Terry. Militären kokade ihop en historia om att vi slutade betala våra fakturor men det var verkligen inte sant. Vi hade betalat 

nog med deposition för att få behålla tillgången.  

-Terry. Våra medel hade otillåtet flyttats till ett annat konto så det skulle se ut som våra konton var tomma. Det här är beviset.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. Efter att vi hade vräkts …. Berget hade stängslats in och vår utrustning hade beslagtagits.  .. 

-Alex. I den förvirring som rådde … försvann benknotorna på nåt vis. Vi blev utkörda. Att det slutade  på det viset kändes bara 

…orättvist. Det sög. 

-Terry. På nån nivå hade nån beslutat att hemligheten måste bevaras. 

-Alex. Vi fick aldrig åka tillbaka till berget. Jag tror inte det här är en myndighetssaktionerad illvillig handling. Men om en 

general insyltad var det rätt högt upp. Det var ett antal ruttna äpplen som missbrukade vanärade sin uniform och grad. 

-Gene. Men militärpolisen på berget följde order och övervakade oss. De var inte skurkarna. Vi blev kompisar med alla. De var 

grabbar och tyckte också det var coolt.  

-Jack. När man betänker den enorma mängd skumraskaffärer militären gjorde ….Jag menar inte militären som institution utan 

att vissa är skyldiga familjen Noss mycket pengar för det de gjorde mot dem och de de berövade dem. 

-Alex.  Vi tvingades lämna högkvarteret.  Jag fick lasta in alla videobanden i en minibuss.  

  

-Alex.  Vi tvingades lämna högkvarteret.  Jag fick lasta in alla videobanden i en minibuss. I närheten av Barstow pajade 

transmissionen. Det var spiken i kistan. Jag satt där ensam i värmen i en trasig bil full med grejer. Jag flyttade tillbaka till 

Kalifornien. Vi dammade av några idéer om hur vi kunde fortsätta. Vi hade drabbats av en oförrätt och det gjorde att vi kunde 

säga:  ”Det ni gjorde var inte rättvist”. 

--Terry.  När jag jobbade på Peak gjorde jag saker och hade en väldigt brant inlärningskurva. Iag insåg att man inte kan låta 

andra berätta ens historia. Det funkar inte.  



 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry.  Det var bara åtta artiklar. Från början var det tio, tolv tror jag.  Om  jag läser förbehållet i slutet står det: ”Sammanvävd 

med den historiska informationen i artiklarna finns personliga åsikter från författaren Jim Eckles som inte nödvändigvis äe 

White Sands-basens officiella åsikt eller US Armys”.  

-Alex. Även om myndigheterna fjärmade sig genom förbehållet får man uppfattningen om att hans version är historiskt korrekt. 

-Terry.  Jag undrar om det nån i släkten som inte tror på det här. De har säkert sett Ovas svärd och alla andra artefakter. Vi har 

fortfarande ett svärd från ca 1798 – Letha, Ovas dotter. 

 

-Jim, White Sands. Men jag betvivlar att han har sett guldtacka. 

-Letha. Som 22-åring gav han mig en guldtacka som jag hade i fyra, fem dagar. Det var 243 diamanter och en blodröd rubin. 

-Alex. Varför skulle de gamla damerna ljuga om det? .  

-Dorothy, Terrys moder. Jag la den under kudden men jag var rädd för att det skulle gå hål.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

--Marvin. Terrys morbror. – Hur många guldtackor? – En gång såg jag 32 stycken. 

-Terry. Det fanns vittnen vid många tillfällen och de var inte släkt med min familj. 

-Willie Doughit, Doc:s vän 1992.  

  

-Willie. Det fanns obegripligt mycket guld där.   

-Jim, White Sands. Historien börjar med ett ekollon, ett frö nämligen Victorio Peak och grottorna där skatten ligger. Sen växer 

det. Jag säger ju det. De var en hög med ringar och stycken och sånt. Så får man stora förgreningar …. 

-R.L. Coker. Vi grävde ut sex guldtackor som var 60 cm långa. 

-Melvin. Det var äkta guld.  

-Jim, White Sands. Men om varken fröet, grottorna och tunnlarna finns där kan resten inte heller vara sant. 

-Thomas Berlett. Den var blytung. När vi repade den med en kniv såg vi att det var guld.  

-Tony Jolley. Jag såg 110 guldtackor. 

Jim, White Sands. Det är enkel logik: A måste finnas där innan B kan ske.  

-Cap.Leonard Fiege. Jag höll det i mina händer. Det fanns där.  

-Alex. Jag hade velat spela upp dem för honom och sen höra honom säga: ”Det är bluff”. Informationer kommer från mängder 

fav olika källor. Rodney är en av många… 

-Rodney Shinkle. Det var tre högar med guld. 

-Alex. Det finns bevis för att det skedde nåt djupare här. 

-C.G. Erwin. Sen flyttade de guldet med helikopter och lastbil. 

Jim, White Sands. Jag har svårt att tro på det. Men jag hyser inget agg. Jag tyckte att Terry var trevlig. Synd att det slutade så 

här 

-Terry. Mitt sista möte i Victorio Peak-projektet var i maj 2000 i Pentagon, med en vice försvarsminister. Han sa: ”Jag kan bara 

berätta att jag får den sällsynta förmånen att eskortera ut den mest hatade man som någonsin har satt sin fot i Pentagon”. ”Ingen 

kommer att bevilja er ansökan om att få återuppta aktiviteterna vid Peak”.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Alex. Det var en en väldigt deprimerande tid för mig att tvingas lämna projektet när det inte var avlutat. Men allt var inte 

negativt. Jag träffade min blivande fru i baren vi brukade gå till. Jag visade henne runt på Peak en gång. Jag visade henne hur 

man använder en teleskopborr. Vi är fotfarande gifta och har tre barn, så Hon brukar säga: ”Du har redan hittat ditt skatt”. När 

man bildar familj och startar företag och sånt får man ett annat fokus på livet med tiden. 

-Terry. Jag har havt några dalar där jag har känt mig knäckt och inte har kunnat gå vidare. Jag visste inte hur jag skulle få 

myndigheterna på vår sida. Vid den tidpunkten ville vi bara glömma alltihop.  

-Alex. Terry och jag pratade sällan när projektet började falla i bitar.  Jag minns bara att jag kände mig besegrad.  

-Terry. Nåt som hemsöker mig mer än Peak Själv är gruppen som kom från ingenstans för att hjälpa familjen. Allt arbete, tid 

och pengar som de la ned frivilligt…. Jag står i skuld till dem och den skulden kan bara betalas om vi får tillstånd att fortsätta i 

Peak. Jag har drabbats av problem med hälsan. Jag har pratat med läkare och onkologer och de ska göra allt de kan men tiden 

går. Jag lever inte i evighet och det här kan vara sista chansen att föra vidare arvet efter Doc och Babe. Jag har bestämt mig för 

att lägga den sista energi jag har på att lösa den här gåtan.  Min mormor brukade säga om och om igen, under hela min barndom: 

”Vinnare bangar aldrig, bangare vinner aldrig”.  

-Alex. Efter alla de här åren bör allt ont agg på basen ha försvunnit. De gamla cheferna har försvunnit och ersatts med nya. De 

kanske har rätt tänkesätt. 

-Jim, White Sands. Problemet med människan är att hon gillar magi. Det börjar med tandfen, jultomten och sånt. Sen fortsätter 

det bara.  
-Alex. Berättelsen kommer hemsöka dem till den är löst. Det vet de och vi är de enda som kan göra det.  Låt oss avsluta projektet.  

-Terry. – Nu träffar vi gänget. Jag ringde det gamla gänget.  

-Alex. De vill göra nåt alldeles extra för Terry. Jag sa: ”Vi måste komma på hur vi ska kunna avluta jobbet”. Gänget är samlat igen. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry. – Nu träffar vi gänget. Jag ringde det gamla gänget.  

-Alex. De vill göra nåt alldeles extra för Terry. Jag sa: ”Vi måste komma på hur vi ska kunna avluta jobbet”. Gänget är samlat igen. Vi  

trivdes ihop. Det var som om det var igår vi träffades. Vi är gråhåriga, men har samma relation som för 25 år sen. Det är fint att få träffa 

några av mina bästa vänner. Vår kamratskap är närmast magiskt. 

-Kelly Fischer. Killarna är som mina bröder. Jag vill vara med. 

-Gene. Terry har alltid inspirerat oss, som grupp och individer. Ingen av oss vill svika honom.  

-Con ”Connie” Haffmans. Kameraman. Det känns fantastisk att vi är här allihop. Terry har gått igenom mycket. Jag vill att han får ett 

avslut. 

-Kent Hansen. Terry är en bra ledare.  

-Alex. Det handlar inte om guldet utan om Terry. Han betyder mycket för mig. Man kan se hans lymfknutor sticka ut, så … 

-Kent. Han var bekymrad över oss, inte över sig själv. 

-Alex. Terry är nog den starkaste människa jag vet.  

-Terry till Alex. Tack för att du kom tillbaka. Det är en ära.  

-Kent. Att få hjälpa honom avsluta det här, glädjer mig.   

-Alex. Redan från början blev Terry fanatisk och det var väldigt smittsamt. Han har ett syfte och han säger: ”Jag kommer gå över, runt eller 

genom dig, men jag tänker göra och avsluta det här vad som än sker”.  



 

 

 

 

 

 

  

Orby 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ripporter.  Efter allt du har gått igenom och allt som har hänt ….Varför tror du att det fortfarande finns guld i berget? 

-Terry. – Det har alltid känst avigt att berätta den här delen av historien. Jab vågadeinte berätta det förut, för det låter galet, 

men det är sant. Babe dog 1979. Jag viste inte hur jag skulle fortsätta hennes strävan men då tänkte jag på alla de höjdare som 

var inblandade i berättelsen om Victorio Peak. Han sa att Bailey hade en klient som hade mängder med guld. Jag hade läst att 

John Ehrlichman Nixons f.d. advokat hade blivit frigiven och flyttat till Santa Fe i New Mexico.  Ehrlichman ringde mig och 

saatt han gärna pratade med mig. Jag sa: ”Jag är Ova Noss barnbarn .Jag vill ha ditt råd. Ska jag lägga en stor del av mitt liv på 

att försöka hitta en lösning? Var verkligen presidenten intresserad av ärendet”?  Han sa: ”Ja, det var han, faktiskt”. Det var till 

och med en person som fick i uppgift att ge president Nixon dagliga uppdateringar om Victorio Peak. Han sa: ”Jag råder dig 

starkt att göra det”.  

 

 

”Berätta för gruppen om Victorio Peak”. Jag blev nervös och förargad.  Då sa jag bara:  ”Vilka är ni egentligen”? ”CIA” , sa de. 

En grupp på fem personer kom fram till mig. En av dem presenterades för mig som f.d. armégeneralen Baumer. Han sa:”Du 

kommer att få en exekutiv order och få rätt att bege dig till Victorio Peak. ”Du har blivit utvald som den i din familj som får bärga 

resten av skatten”. Jag sa vad då resten? Han sa. Han skrockade.  Han sa: Vi har försökt ta den  Vi höll på att frakta bort skatten 

1961 Det hade ingått i Orby Swanners utgrävningar. Han sa:  ”Din farmor tog oss på bar gärning. Hon genererade en sån 

syndaflod av publicitet att vi tvingades lämna halva skatten”. De tog 42 ton guld, men kunde inte få med sig allt.  

2.5 generationer av familjen har velat ha tillgång till berget men problemet är att det är CIA som ger tillstånd. Vi vet inte om det 

är lagligt. Mamma och min faster sa: ”Vi litar inte på dem”.Med tanke på allt familjen har gått igenom. Vi har bestämt oss för 

attinte gå vidare. 

  

1981 tjänade jag en del pengar på börsen. En vecka sa en mäklare till mig:  ”Vil du ha en gratisresa till Palm Springs”?  Jag 

tyckte det var väldigt generöst. Jag kom dit, checkade in och mäklaren och några andra i kostym sa: 

  

  

  



 

 

 

 

 

Några dagar senare fick jag inbrott på kontoret. Allt material om om Victorio Peaks stals. Man insåg plötsligt att vi inte drömde. 

Några av de historier som vi har hört i decennier om intresset för Peak på hög nivå i samhället, är visst sanna.  

  

  

-Terry. Vi är i Odessa i Texas och det är fredagen  13 april.  Vi pratar med… Vad heter du?  

-B.A. Davis. Brooks Arnold Davis.. Jag kallas B.A. Davis. 

-Alex. Davis ringed oss på “Olösta mysteriers ” heta linje. Han sa sig ha gjort nåt fantastiskt. Han hjälpte till att flytta guldet. 

Det verkade sammanfalla med Orby Swanners aktiviteter.  

-B.A. Davis. Jag anmälde mig på basen. Det var en kapten, en general och två militärpoliser vid dörren. De sa: ”Det är visst  nåt 

som stör  dig. Jag sa: Nej, inte alls. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-B.A. Davis. De: ”Du sladdrar”. Jag: ”Jag har inte sagt ett ord”.  

-Alex. Enligt honom hade han blivit utkastad ur armén eftersom han pratade om det här. 

-Terry. Blev du avskedad?  

-A.B. Davis. Nej. De tog bara mitt id-kort och sa att inget hade hänt. Jag försökte göra allt rätt, men sen fick jag jättetrassel. 4 

-Terry. Har du hävdat dina rättigheter som veteran? 

A.B. Davis. Jag fyllde i alla uppgifter. Men de sa att jag aldrig hade tjänstgjort. Här är mitt personnummer och ID-nummer, sa 

jag. ”AF1345583”, sa jag.  Det är jag. –Det finns inget som bevisar att du har tjänstgjort.  -Jag hade tjänstgjort i 21 år, 6  

månader, 17 dagar och 18 minuter. 

-Alex. Följderna för honom blev allvarliga. Det här var långt innan vi kom dit. Han hade inget att tjäna på att ljuga.  

-A.B. Davis. I armén måste man göra som staten säger. Jag skickar in papper, men får dem aldrig tillbaka.  

-Terry. Har du fruktat för ditt liv? 

-A.B. Davis. Ja, ständigt. Ända sen det hände. Men det är ingen som lyssnar på en i USA. Jag vill reda ut det här. 

-Alex.. De tog ifrån honom allt. Det finns inga uppgifter om honom.  Jag trodde inte på honom förrän han hämtade sin uniform 

på en galge. De har verkligen ansträngt sig för att hålla det här hemligt. Men det här var mycket mer. 

 

 

-Alex. Orby Swanner ledde expeditionen som tog det mesta av guldet. Han sa att han skulle efterlämna bevis och vi hittade det. 

-Jack. Han påstås ha blivit mördad. Han förgiftades och dog på sjukhuset. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jack. Kapten Leonard Fiege och menige berlett tog sig in i Victorio Peak och hittade en pyramid av guld. Fiege informerade 

basen men de trodde honom inte.  Hans familj blev hotad. Han fruktade för deras liv.  Fiege dog en misstänkt död. Berlett sa 

att hans kompis Leonard Fiege blev mördad.  Han stod Fiege väldigt nära.  Berlett, den siste som såg guldet, avböjde 

medverkan i serien. I sitt sista mejl till producenterna skrev han: Det här är vår sista kontakt. Ett visdomsord: Var försiktiga. 

-Alex. När jag tänker på hur länge det här har pågått ….Tiden går. Jag började det här med svart hår. Vi tror att 

myndigheterna har varit inne tre, fyra gånger.  Men de tog bara hälften. Vi vet att det finns mer där. Det råder ingen tvekan 

om det. Det kommer finnas bevis för att nån har varit där när vi kommer till skattkammaren. Även om är allt är borta. PEAK 

är kvar, Jag också. Nu kör vi.  

-Alex. Vi kan bara bevisa att berättelsen är sann genom att åka dit igen. Vi vill alla återvända till berget. Det är vårt 

huvudmål. Om vi får, åker vi i morgon. Benen är inte lika starka men om vi får åka tillbaka, kommer jag ha samma glöd. Vi 

är inte unga längre  

-Gene. Vi måste återvända dit innan det är försent. 

-Alex. Det handlar inte om pengarna. Det är en släkthistoria. Vi kan väl bevisa att det är sant? Vi åker tillbaka och tar oss in. 

Det är inte långt att gå. Jag måste tillbaka till berget.  

-Terry. Det är vår enda chans att lösa gåtan om Vicktorio Peak en gång för alla.  



 

 

 

 

 

 

 

Terry. 2021. Terry ringer till White Sands raketbas. Telefonen ringer …  -White Sands raketbas. God morgon.  

-Terry. Jag skulle vilja prata med nån i högsta ledningen. Jag ringer å familjen Noss vägnar.  Jag heter Terry Delonas, --- 

Samtalet avbröts. Därmed detta projekt är slut, Hur samtalet sedan avslutade med positiva eller negativa budskap, finns ingen 

information om. Hans projekt Gold Lies & Videotape  är enastående.  

 

Ytterligare ett oväntat bevis på att guldet flyttades via UFO från Ugglebergen till Victorio PEAK i New Mexico. 

1950-54. White Sands raketbas. I bakgrunden syns berget Victorio Peak. 

                                       Daniel Fry och flygande tefat 

Daniel Fry hade kontakt med en utomjording vid namn Alan. Alan hänvisade sig till sitt ursprung som jordiskt, förmodligen 

från SUMER. Frågan är: Varför har utomjordingen Alan kontaktat Daniel i detta sammanhang? Berget Victorio Peak ligger en 

bit utanför White Sands raketbas där guldet fanns. Doc har redan hittat guld där under 40-talet.. Vad visste Daniel om guldet i 

Victorio Peak?  

Redan då var militären (Oren) ute efter guld i Victorio Peak under 50-talet.. 

Raketingenjören Daniel Fry jobbade på raketbasen i White Sands, New Mexico för att utveckla basens raketer. Dåvarande chef  

för raketbasen var förmodligen  general William H Baumer.  Daniel Fry vid ett litet flygande tefat som landade på 

Experimentfältet White Sands den 4 juli 1950. Daniel berättade bl.a. att Alan hjälpte honom med problemlösningar ang. 

raketutvecklingen vid White Sands. 



  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jim, White Sands: Historien börjar med ett ekollon, ett frö nämligen Victorio Peak och grottorna där skatten ligger. Sen växer. 

Under Nazitysklands tidsperiod utvecklades tyskarna och utomjordingar ett UFO-typ vid namn Die Glocke,. I USA kallas det 

för Ekollon. Ekollon som bl.a. störtade i Rorwell och Kecksburg. Det var alltså ett UFO ekollon som transporterade guldet till 

berget Victorio Peakl. På den aktuella tiden fanns bara rymdbas för utomjordingar i Ostpreussen, Nazityskland och guldet 

framställdes i Ugglebergen, Polen. Redan då visste White Sands raketbas att fanns guld i Victorio Peak. Doc har sett 79 skelett, 

som kan betyda att berget har rasat in några gånger och 79 militärer dog där i samband med utgrävningen av guld innan Doc 

började utforska berget. 

 

USA och utomjordingar. 

USA:s relation med utomjordingar så hölls ett möte 1954 på Edward´s Air Force Base. 

Det verkade ha diplomatiska avsikter. Det handlade om bytesaffärer med varor, naturresurser, grundämnen och ämnen. Det var 

i utbyte mot bortföranden, hybridisering. I Uppenbarelseboken står att dessa jungfrur/hybrider att de hava blivit friköpta ifrån 
människorna till en förstling åt Gud och Lammet.”  Men står någonstans i avtalet att betalningsmedel i detta 
sammanhang bl.a. är guld?  Och var finns guldet i så fall? Om utomjordingarna betalar en tjänst på denna planet 
gör dem med guld. Kan guldet finnas i naturresurser som dold ämne i avtalet?,  Man pratar om att militären har hittat ca 

400 ton guld i PEAK. 
   

- 

 

 

ekollon 

Det hände viktiga saker under 50-talet. Bl.a. mellan 1950 och 1954. Utomjordingen Alan tog kontakt med Daniel, USA:s 

regering  f.d. President Eisenhower skrev avtal med utomjordingar ang. hybridisering och 1954/57 Oren och militären var inne i 

berget PEAK. CIA:s hemliga avdelning, även kallas skuggregering hade och har fortarande hand om alla UFO:s ärende så att 

CIA tog slut för Terrys grupp att hitta slutligen guldet i Victorio PEAK. Victorio PEAK även var ett ständigt återkommande 

ärende för president Nixon. 1995 när gruppen nästan var framme i mål då sände ut dem ett meddelande att gruppen ligger 

mycket nära skattkammaren. Då slog CIA till och dragit tillståndet in.  

Personligen anser jag att det här var Terrys grupp största och enda misstag att meddela skattkammarens slutliga erövring. 

Varför tog CIA beslut att dra in tillståndet för Terrys grup? Vad jag förstår fanns inga guld där och då är ett definitivt bevis på 

att staten tog bort alla guld därifrån. Terryss projekt är otroligt bra och mänskligt på alla möjliga nivåer. 



 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den 28 april 1954 kontaktade Alan Daniel Fry för tredje och måhända sista gången i samband med sitt budskap till jorden för 

att på så sätt avvärja den katastrof, som i annat fall skulle bli oundviklig. Fry hade begivit sig till sin stuga i Oregon, som ligger 

vid slutet av en väg som leder djupt in i skogarna. Den är mycket isolerad. Där träffade han Alan som landade i närheten med 

ett litet rymdskepp.  

När de möttes var det Alan som började med mötets budskap 

 

-Alan: I er stora vishetsbok, det filosofiska verk, som ni kallar Bibeln, sägs det, att om någon tänt ett ljus, sätter han det inte 

under skäppan, utan håller upp det så att alla kan bli vägledda av dess sken.  

Budskapets grund är kunskap på tre vetenskaper. Det finns tre vetenskapsgrenar - den andliga, den sociala och den materiella, 

som är nödvändiga för att mänsklighetens utveckling skall kunna fortskrida tillfredsställande. Budskapets helhet återfinns i 

boken, budskapet från rymden. - Teryys familj/grupp har dessa tre egenskaper, den andliga/kunskap, den 

sociala/sammanhållning inom familjen/gruppen och det materiella/guldet.  

 

-Alan: ”Om en människa med förbundna ögon rusar mot en avgrund, krävs det möjligen stor ansträngning för att hejda honom. 

Men om man istället - en vida lättare uppgift - avlägsnar ögonbindeln, behöver man inte göra något mera, eftersom människan 

då av eget förstånd stannar och vänder om.” – Det är precis det som nu gäller i ändens tid: att ha kunskap och vara förståndig då 

du vänder dig om och inte följa utvecklingen till undergång 

 

”Som ett avskedsord, innan jag lämnar dig, skall jag ge dig ett citat ur er egen filosofi: - Pröva allt och behåll det bästa! 

- Farväl då, Dan! Gör ditt bästa!” Alan. 

 

Alans budskap togs inte emot av jordens mäktige. Mörkläggningen av verkligheten står fortfarande fast i Mörkrets Rike i form 

av ögonbindeln så att mörkrets furste styr sin mörka verksamhet till undergång. Se länken Industri Arken; Den kosmiska 

globala floden, sidorna 29-32. 

 

  

Kenneth A. Arnold, USA,  George Adamski, USA  Daniel Fty, USA    Rolf Telano, USA   Truman Bethurum, USA   Billy Meier  

            1947                                     1952                        1954                         1054                         1957                       1968, Schweiz 

Budskap från rymden och dess budbärare i ändens tid. Se länken Industri Arken; Den kosmiska globala floden, sidorna 25-

58. Och NASA: Nemesis, den andra solen, sidorna 44-45. 

 



 

 



 - Men om man istället - en vida lättare uppgift - avlägsnar ögonbindeln, behöver man inte göra något mera, eftersom människan 

då av eget förstånd stannar och vänder om.” – Det är precis det som nu gäller i ändens tid: att ha kunskap och vara förståndig då 

du vänder dig om och inte följa utvecklingen till undergång.  Alla dessa projekt handlar just om den. 

 

Tyvärr majoriteten i denna värld lever med förbundna ögon.  

  

Den stora hemligheten bakom Bermuda triangeln, Alaska triangeln och Area 51/Nevada  triangeln 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ett stort UFO parkerar ovanför Bermuda. Under UFO:s undersida syns dess drivkällor som bildar bl.a. ”Porten” som många ufo-

forskare upptäckt. Genom porten försvinner flygplan, båtar och deras besättning. Även folk försvinner utan spår. Dem lever 

vidare och fortfarande i liv i samband med biologisk forskning, experiment. Dem befinner sig i en annan dimension, 

frekvensläge. Där tiden står stilla. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ett stort UFO parkerar ovanför Alaska. Under UFO:s undersida syns dess drivkällor som bildar bl.a. ”Porten” som många ufo-

forskare upptäckt. Genom porten försvinner flygplan, båtar och deras besättning. Även folk försvinner utan spår. Dem lever 

vidare och fortfarande i liv i samband med biologisk forskning, experiment. . Dem befinner sig i en annan dimension, 

frekvensläge. Där tiden står stilla. 

  

Det finns en zon som är förbjuden att flyga över, the Box. Vissa hävdar att The Box är centrumet för Nevada–triangeln där  

tusentals plan har försvunnit.  

 

Bl.a. Bermuda triangeln, Alaska triangeln och Nevada triangeln är ett viktigt projekt för utomjordingarna i samband med 

deras hybrid program som ingår i avtalet mellan utomjordingar och USA.  

 

Bevistemat Att erövra rymden 21, UFO som styr delar jag upp i fyra delar.  

Del 1 projekt Alaska triangel och Aliens in Alaska i vilka finns bevis på utomjordiska experiment på jordiska människor. 

CIA:s roll som avser utomjordingar som berör biologiskt experiment, -Bigfoot och Bigfoot i Alaska. 

 

Del 2 beviset på Bigfoots existens och verksamhet bl.a. i USA,. Frågan är om Bigfoot är djur apa eller människa? – Bigfoot 

Wendigo, först människa sedan djur…  

 

Del 3 ytterligare bevis på experiment i en modern pyramid under jorden. Avtal mellan utomjordingar och USA. 

 

Del 4 Hybridisering, avtal mellan UFO och USA, betala i guld, berget Victorio Peak. 

 

Del 5, bevis för händelsernas centrum. 

 

 



 

 

 

Det fria och oberoende livet i Alaskas vildmark, folket lever på fiske, jakt och bygger själv hus, 

alltså folk där självförsörjare och jobbar hårt.. Alla dessa folk lever i naturen och anpassar de sig till 

den. 

 

Här gäller samma sak, leva i ett mycket intressant fria Alaskas vildmark är inte lätt. 

 

Det här projektet handlar om hur flygtrafiken fungerar i Alaskas vildmark. 

 

Här följer några intressanta projekt om den fria, oberoende Alaska och dess vildmark och livet däri. 

Detta projekt handlar om järnvägar i Alaskas vildmark. Hur företag och människor hjälper varandra och hur löser man problemet 

för att allt inom järnvägar ska fungera. 



 

En familj som många år lever i Alaskas vildmark, har egen regel att leva efter och självständiga och 

löser problem själva som uppstår i livet, mycket bra projekt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Se mer i nästa länk: del-5 Att erövra rymden 21, UFO som styr, Väst och Öst möts i vår   

                                                                 trädgård 
  
 

Den som har pengar och rik kan köpa lyxvillor och leva i rikedom i Alaska vildmark.   

En sak som är mycket intressant att dessa projekt nämner inte Bigfoots, Ingen pratar om Bigfoots att dem skulle vara farliga för 

folket i detta sammanhang. 


